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Z Á P I S N I C A 

z 3.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Makove,  

konaného dňa 27. februára 2023 

v zasadačke budovy Obecného úradu Makov 

 
 

PRÍTOMNÍ 

Starosta obce :                     Ing. Stanislav Gašparík 

Zástupca starostu obce:     Ing. Marián Masnica 

Poslanci OZ  :                      Mgr. Mária Bajcárová 

                                               Ing. Daniel Brezina, PhD. 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

                                               Ladislav Kubačka 

                                               Ing. Marián Masnica 

                                               Mgr. Stanislav Olšovský 

                                               Jozef Pavlík 

                                               Martin Pavlík 

                                               Mgr. Marta Sláviková 

Hlavná kontrolórka obce:  Elena Trebulová 

 
 

1. OTVORENIE ROKOVANIA 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Makove otvoril a viedol starosta obce Ing. Stanislav 

Gašparík. Konštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade so zákonom číslo 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení. Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte 9 poslancov, z celkového počtu 9, čo je 

100 %-ná  účasť, takže zasadnutie je uznášania schopné.  

 

2. SCHVÁLENIE   OVEROVATEĽOV  ZÁPISNICE,   PROGRAMU  ROKOVANIA 

A URČENIE ZAPISOVATEĽKY 

 

V zmysle § 12, bod 3 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 24.04.2019 predkladá 

k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia  zástupca starostu obce.  

Za overovateľov dnešnej zápisnice navrhuje Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce, poslancov OZ 

podľa abecedného poradia Mgr. Stanislav Olšovský a p. Jozefa Pavlíka. 

Za zapisovateľku zápisnice zo zasadnutia OZ určil Mgr. Ivetu Chromíkovú, zamestnankyňu obce. 

Do programu starosta obce, Ing. Stanislav Gašparík, žiadal ešte pred rokovaním doplniť do bodu 17 

Nakladanie s majetkom obce – Schválenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

na pozemku EKN 1437/2. 

Do programu za bod č. 3 žiada doplniť bod aj poslanec OZ, p. Jozef Pavlík, a to Schválenie náhrady 

platu bývalého starostu obce Makov p. Martina Pavlíka za nevyčerpanú dovolenku za rok 2021 

a 2022 v dĺžke trvania 45,5 dňa. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 
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Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ schvaľuje 

 

overovateľov zápisnice zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 27.02.2023,               p. 

Mgr. Stanislava Olšovského a p. Jozefa Pavlíka,  poslancov obecného zastupiteľstva. 
  

B/ schvaľuje 

 

program rokovania OZ v Makove dňa 27.02.2023:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie  overovateľov zápisnice, programu rokovania, určenie zapisovateľky 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

4. Výročná správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Makov za rok 2022 

5. Schválenie náhrady platu bývalého starostu obce Makov p. Martina Pavlíka za nevyčerpanú 

dovolenku za rok 2021 a 2022 v dĺžke trvania 45,5 dňa. 

6. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti: 

6.1 Kontrola podávania projektov Obce Makov za roky 2018-2022 

            6.2 Kontrola efektívnosti vkladu Obce Makov do firmy VODOHOSPODÁR MAKOV s.r.o. 

7. Návrh VZN o mesačných príspevkoch na čiastočnú úhradu nákladov  ZŠ s MŠ Makov 264 

8.  Návrh VZN o mesačných príspevkoch na čiastočnú úhradu nákladov  na stravovanie            

 vo  VŠJ Makov  

9. Návrh VZN o poskytovaní sociálnej služby v jedálni  

10.  Návrh VZN o poskytovaní sociálnych služieb v Centre sociálnych služieb Makov 62 

11. Návrh VZN Obce Makov o financovaní originálnych kompetencií Obce Makov na úseku  

 školstva 

12.  Informatívna správa o podaných žiadostiach o dotáciu 

13.  Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu Obce Makov pre rok 2023 

14.  Schválenie rozpočtu Obce Makov pre rok 2023 

15.  Schválenie PHSR 2022 + 

16.  Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy ZŠ s MŠ pre funkčné obdobie 2023- 

 2027 

17.  Návrhy na zloženie komisií obecného zastupiteľstva 

18.  Harmonogram termínov zasadnutí Obecného zastupiteľstva  v Makove  v roku 2023 

19.  Nakladanie s majetkom obce 

19.1 Informácia k ukončeniu prenájmu nebytových priestorov v budove zdravotného  

        strediska - fitnescentrum 

19.2 Schválenie prenájmu pozemkov CKN 358/2, CKN 359, CKN 360, CKN 361/2 

            19.3 Schválenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na pozemku EKN  

                    1437/2 

20.  Rôzne 

21.  Diskusia 

22.  Návrh na uznesenie                                                                                

23.  Záver                                                                                                      
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 42/2023 bolo prijaté. 

 

 

3. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 12.12.2022 predložila 

p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce. 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 12.12.2023 bolo celkovo prijatých 22 uznesení, z toho 

boli 2 ukladajúce.  

 

 

Uznesenie 

číslo 

Dátum                  

prijatia                  

uznesenia 

Predmet uznesenia STAV 

23/2022 12.12.2022 B/ u k l a d á 
 

vedeniu Obce Makov predložiť do 

30.04.2023 návrh na odstránenie 

nedostatkov materiálno-technického 

vybavenia Materskej školy – 

elokovaného pracoviska ZŠ s MŠ 

Makov. 

 

Termín plnenia je 

30.4.2023 

41/2022 12.12.2022 B/ ž i a d a 
 

na najbližšie rokovanie obecného 

zastupiteľstva predložiť pre rok 2023 

harmonogram termínov zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva v Makove. 

 

Splnené - je bodom 

rokovania č.15 rokovania 

OZ dňa 27.2.2023 

 

 

 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 3: 

Jozef Pavlík, poslanec OZ – ako bolo splnené uznesenie ohľadom rekonštrukcie elektroinštalácie 

v pekárni v budove domu kultúry? 

(p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – ak chce plnenie starých uznesení, treba o to  

                                  požiadať, toto nebolo predmetom plnenia, vždy hodnotí plnenie  z posledného  

                                  rokovania OZ) 
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(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – ide o uznesenie z minulého volebného obdobia, na  

                                                                 komplexnej rekonštrukcii domu kultúry sa pracuje,  

                                                                 informácia bude predmetom bodu na dnešnom rokovaní,  

                                                                 a to Informatívna správa o podaných žiadostiach  

                                                                 o dotáciu.) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

správu o plnení uznesení prijatých na zasadnutí  obecného zastupiteľstva  dňa 12.12.2022, 

predloženú hlavnou kontrolórkou obce, p. Elenou Trebulovou. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 43/2023 bolo prijaté. 

 

 

4. VÝROČNÁ SPRÁVA O KONTROLNEJ ČINNOSTI HLAVNEJ KONTROLÓRKY  

OBCE MAKOV ZA ROK 2022 

 

V zmysle § 18 f ods. 1 písm. e/  zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov hlavná kontrolórka 

obce, p. Elena Trebulová,  predkladá správu o kontrolnej činnosti obecnému zastupiteľstvu 

najmenej raz ročne, a to do 60 dní po uplynutí kalendárneho roka. 

Správa vyhodnocuje odpočet a  plnenie úloh hlavnou kontrolórkou na základe plánov kontrolnej 

činnosti, ktoré boli schválené uzneseniami Obecného zastupiteľstva v Makove. 

O výstupoch z jednotlivých kontrolných akcií boli poslanci obecného zastupiteľstva informovaní 

priebežne formou informatívnych správ o výsledkoch kontrol. 

Správa  hlavnej kontrolórky Obce Makov o kontrolnej činnosti za rok 2022 bola zverejnená 

v termíne, najmenej 15 dní pred rokovaním OZ. 
 

Hlavnou úlohou kontrolnej činnosti za rok 2022 bolo sledovanie a kontrolovanie dodržiavania 

všeobecno-záväzných predpisov pri hospodárení s verejnými  prostriedkami Obce Makov  a ňou 

zriadených organizácií, dodržiavanie hospodárnosti, efektívnosti a účinnosti pri hospodárení 
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s finančnými prostriedkami a zvereným majetkom obce, v súlade so zákonom č. 138//1991 Z .z. 

o hospodárení s majetkom obce a novely k zákonu č. 258/2009 Z. z., kontrolovať dostupnosť, 

správnosť a úplnosť informácií o vykonávaných finančných operáciách a ich súlad s platnými 

zákonmi o rozpočtových pravidlách č. 523/2004 Z .z. a č. 583/2004 Z. z. zákona o účtovníctve č. 

431/2002 Z. z. zákona o dani z príjmov č. 595/2003 Z .z. a internými  smernicami upravujúcich 

finančnú a platobnú disciplínu. 

 

V procese samosprávneho riadenia obce sú kontroly zameriavané najmä na účtovníctvo, štatistické 

výkazníctvo, operatívnu evidenciu, rozbory hospodárskej činnosti, analýzy rozpočtového procesu, 

verejné obstarávanie, interné predpisy, ich dodržiavanie a súlad s platnými všeobecne záväznými 

právnymi predpismi. 

Kontrolnej  činnosti podľa zákona podliehajú obecný úrad, rozpočtové a príspevkové organizácie 

zriadené obcou, právnické osoby, v ktorých má obec majetkovú účasť a iné osoby, ktoré nakladajú 

s majetkom obce, alebo ktorým bol majetok obce prenechaný do užívania, a to v rozsahu 

dotýkajúcom sa tohto majetku, osoby ktorým boli poskytnuté z rozpočtu obce účelové dotácie alebo 

návratné finančné výpomoci, či nenávratné finančné výpomoci podľa osobitného predpisu 

v rozsahu nakladania s týmito prostriedkami. 

 

Prehľad o vykonaných kontrolách v roku 2022 
 

P.č. Názov kontroly Kontrolovaný 

subjekt 

Počet 

kontrol. 

zistení 

Počet opatrení 

prijaté/splnené 

1. Kontrola plnenia uznesení OZ 

v Makove počas celého volebného 

obdobia 

Obec Makov  

 

 

 

 

2. Kontrola plnenia uznesení OZ 

v Makove zo dňa 8.12.2021 

Obec Makov  

 

 

 

3. Kontrola miestnych daní, dane za 

ubytovanie a dane za užívanie 

verejného priestranstva za rok       

2018-2021 a kontrola finančných 

vzťahov medzi obcou 

a organizáciou cestovného ruchu 

        

Obec Makov 

 

0 

  

 

0/0 

 

4. Kontrola skutočného stavu 

realizácie investícii výstavby 

„Bytového domu na Vodárenskej 

ulici a vážneho domčeka 

 

Obec Makov 

 

0 

 

0/0 

5. Kontrola plnenia uznesení OZ 

v Makove zo dňa 23.2.2022 

 

Obec Makov 

 

 

 

 

6. Kontrola investícií v obci z pohľadu 

dodržiavania platných ustanovení 

zákona o verejnom obstarávaní, 

vnútornej smernici obce Makov o 

VO, schválenie investícií orgánmi 

obce, údaje o rozpočte a skutočnosti 

realizovaných investícií 

 

Obec Makov 

 

2 

 

2/2 

7. Kontrola plnenia uznesení OZ  zo 

dňa 27.4.2022 

 

Obec Makov 
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8. Kontrola tvorby a použitia 

prostriedkov rezervného fondu obce 

v zmysle platnej legislatívy v obci 

za roky 2018-2021 

 

Obec Makov 

 

0 

 

0/0 

 

9. Kontrola plnenia uznesení OZ zo 

dňa 22.6.2022 

 

Obec Makov 

 

 

 

 

 

10. Kontrola  obstarávania, resp. 

nákupu, zazmluvnenie a platnosti 

zmluvných vzťahov elektrickej 

energie, plynu a pevného paliva 

požívaných u všetkých subjektov 

obce, platnosť zmluvných vzťahov, 

porovnanie spotreby týchto médií za 

roky 2019-2021 v jednotkách 

množstva a vo finančnom vyjadrení 

podľa jednotlivých odberných miest 

Obec Makov  

 

0 

 

 

0/0 

 

11. Kontrola zapojenosti sa obce Makov 

do získania mimorozpočtových 

zdrojov, resp. neúspešnosť 

projektov a dôvod ich neúspešnosti 

Obec Makov 0 0/0 

12. Kontrola plnenia uznesení OZ zo 

dňa 14.9.2022i 

Obec Makov  

 

 

 

 

 

13. 

 

Kontrola uznesení OZ zo dňa 

28.11.2022 

Obec Makov   

14. Správa o výsledkoch kontrolnej 

činnosti hlavnej kontrolórky obce 

Makov za rok 2021 

Obec Makov   

 

 

Vedúcim zamestnancom kontrolovaných subjektov bola ukladaná zákonná povinnosť – na základe 

opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov zistených následnou finančnou kontrolou a príčin ich 

vzniku predkladať hlavnej kontrolórke obce Makov písomnú informáciu o ich splnení 

v stanovených termínoch. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

výročnú správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Makov za rok 2022. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD.,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto  
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 44/2023 bolo prijaté. 

 

 

5.  SCHVÁLENIE NÁHRADY PLATU BÝVALÉHO STAROSTU OBCE MAKOV  

     p. MARTINA PAVLÍKA ZA NEVYČERPANÚ DOVOLENKU ZA ROK 2021 A 2022  

     V DĹŽKE TRVANIA 45,5 DŇA 

 

Návrh na schválenie náhrady platu bývalého starostu, p. Martina Pavlíka, za nevyčerpanú 

dovolenku predložil poslanec OZ, p. Jozef Pavlík. 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 5: 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ - pre poslancov, ktorí sú v zastupiteľstve dlhšie, pripomína, že 

12.12.2014 preplatili poslanci  Ing. Mariánovi Masnicovi dovolenku v dĺžke 33,5 dní, za čo 

hlasovala aj Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, teraz za schválenie náhrady dovolenky p. Martina 

Pavlíka nehlasovala. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – porovnávať prácu Ing. Mariána Masnicu a prácu Martina 

Pavlíka sa nedá, výsledok je absolútne rozdielny, Martin Pavlík na úrade stále nebol prítomný. 

Finančná situácia po starostovaní Ing. Mariána Masnicu a po Martinovi Pavlíkovi je tiež 

neporovnateľná. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – súhlasí s Mgr. Slávikovou, fyzická prítomnosť 

Martina Pavlíka bola minimálna, zväčša bol na telefóne, občania ho nemohli zastihnúť. Bol síce 

ochotný starosta, ale na úrade nebýval prítomný. Osobne nebude meniť názor, ani svoj postoj. 

 

Mgr. Stanislav Olšovský, poslanec OZ – nemôžeme porovnávať človeka s človekom, každý je 

rozdielny, takto by sme to nemali hodnotiť, svoju prácu si ale zastal. 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – vyprosuje si robiť porovnávanie, či je  niekto lepší 

alebo horší, takto sa nepostupuje.  

Dáva do pozornosti , že náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku starostovi možno poskytnúť          

v súlade s § 2 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov 

obcí  a primátorov miest za splnenia troch podmienok: 

- nárok na dovolenku starostovi vznikol,  

- dovolenku nemôže starosta vyčerpať ani do konca budúceho kalendárneho roka, 

- obecné zastupiteľstvo svojim uznesením schválilo jej preplatenie starostovi. 
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Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce- nepáči sa mu, keď debata zachádza do osobnej roviny. Jeho 

osobná skúsenosť za 3 mesiace vo funkcii je taká, že na prvý pohľad sa práca možno nevidí,  keď tu 

nie je. Napríklad teraz štyri víkendy nebol doma. Aby sa predišlo práve takýmto nezhodám, že na 

úrade nie je vedenie, napísal poverenie pre zástupcu starostu na zastupovanie, dal mu aj 

kompetenciu podpisovať jeho dovolenku. 

Čo sa týka opätovného návrhu na schválenie náhrady platu za nevyčerpanú dovolenku starostu, nie 

si je istý, či sa môže o tom hlasovať donekonečna, dá to preskúmať právnemu zástupcovi. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – určite chce dať o tom hlasovať. Pokiaľ ide o vychvaľovanie,          

vysvedčenie dali Ing. Mariánovi Masnicovi občania, keď ho vo voľbách dvakrát nezvolili.  

A podotýka, že financovanie bolo lepšie za Martina Pavlíka, za starostovania Ing. Mariána Masnicu 

ostali peniaze akurát iba za predaj bývalej colnice. 

 

p. Martin Pavlík, poslanec OZ – 8 rokov bol vo funkcii, nemal žiadne navýšenie odmeny, 

dovolenku si nikdy nedal preplatiť, pri odchode si myslel, že má nárok na preplatenie dovolenky. 

 

p. Ladislav Kubačka, poslanec OZ – o schvaľovaní preplatenia dovolenky už hlasovali dvakrát, 

ľudia pozerajú kamerové záznamy a ich reakcie na neschválenie boli pozitívne. 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce –navrhuje najskôr hlasovať o pozmeňujúcom návrhu 

starostu obce, aby sa opätovné hlasovanie dalo posúdiť právnemu zástupcovi obce. 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

ž i a d a 

 

starostu obce, Ing. Stanislava Gašparíka, posúdiť u právnej zástupkyne obce, či je možné opätovne 

rokovať o návrhu na preplatenie dovolenky bývalého starostu, ak už bolo toto dvakrát zamietnuté.  

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová,  

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   Martin Pavlík 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Ing. Daniel Brezina, PhD., Jozef Pavlík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 45/2023 bolo prijaté. 
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Ďalší návrh uznesenia, predložený p. Jozefom Pavlíkom, poslancom OZ: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e  

 

náhradu platu p. Martina Pavlíka za nevyčerpanú dovolenku za roky 2021 a 2022 v dĺžke trvania 

45,5 dňa. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Ing. Daniel Brezina, PhD.,  Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík  
 

Proti   :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,  

                                               Ladislav Kubačka Mgr. Marta Sláviková 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Ing. Marián Masnica  

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

6.  SPRÁVA O VÝSLEDKOCH KONTROLNEJ ČINNOSTI: 

 

 

6.1  KONTROLA PODÁVANIA PROJEKTOV OBCE MAKOV ZA ROKY 2018-2022 

 

 

Podľa plánu kontrolnej činnosti na 2. polrok hlavná kontrolórka obce, p. Elena Trebulová, vykonala 

kontrolu zapojenosti sa obce Makov do získavania mimorozpočtových zdrojov za obdobie rokov 

2018-2022, podané projekty, účel podania, rozpočet projektov, resp. neúspešnosť projektov, či je 

odôvodnená neúspešnosť projektov. 

 

Zostavovanie a predkladanie projektov zo strany obce je za účelom získania finančných 

mimorozpočtových zdrojov na realizáciu rozvojového programu obce. Ide o  činnosť s  prípravou, 

pričom na všetky mimorozpočtové zdroje obce nie je právny nárok a pravidlá pre poskytovanie 

financií zo strany poskytovateľov nie sú dlhodobo stále. 

                                       

Podporené regionálne dotácie zo zdrojov Źilinského samosprávneho kraja: 
Názov projektu rok Požadovaná 

suma v € 

Projekt 

vyhotovil 

Cena za 

vypracovanie  

žiadosti  

o poskytnutie 

dotácie 

Dobudovanie športoviska v areáli 

Makov Čierne 

2019 1 000,- H.Pajerová  0 

Modernizácia spínania verejného 

osvetlenia 

2019 1 000,- H.Pajerová           0 

Letom svetom našim deťom 2022 3 000,- Lenka Kubíková 150,-/mesiac 
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externá dohoda 

o pracovnej 

činnosti 

Cyklistická časovka na Kasárne          2018     518,- H.Pajerová   0 

Moja obec mojím objektívom 2018      800,- H.Pajerová   0 

 

 

Nepodporené projekty pre obec Makov zo Žilinského samosprávneho kraja: 

Prístupnejšie k Brestu 2019 34 725,- RRA Kysuce 500,- 

 
Žilinský samosprávny kraj ako správca HCP FMP v rámci projektu – fond malých projektov na 

základe výzvy Správcu HCP FMP  zaslal výzvu na doplnenie chýbajúcich náležitostí žiadosti. Obec 

Makov neodstránila  pochybnosti o pravdivosti alebo úplnosti žiadosti, na základe čoho nie je 

možné overiť splnenie podmienok poskytnutia príspevku a postúpiť žiadosť o NFP na odborné 

hodnotenie. 

Projektovú dokumentáciu na rekonštrukciu miestnej komunikácie a spevnené plochy pre otáčanie 

vozidiel  vypracovala firma WIND Ing. Vladimír Pisarik Žilina v roku 2019 za sumu 700,-€. 

 

Podporené projekty pre obec Makov  z Environmentálneho fondu: 
Rekonštrukcia kotolne 

a vykurovacieho systému v budove 

OÚ Makov č. 60 

2018 54 315,- Regionálna 

rozvojová 

agentúra Kysuce 

200,-- 

Projektové práce na rekonštrukciu kotolne a vykurovacieho systému vypracovala  v júni 2016  

firma KATERM Žilina v sume 1800,-€.  

 

Nepodporené projekty pre obec Makov z Environmentálneho fondu : 

Elektromobil v obci Makov 2018 29 868,- RRA Kysuce 300,- 

Minister životného prostredia SR nerozhodol o podpore tohto projektu. Informácia bola obci 

doručená formou prehľadu žiadateľov o poskytnutí finančných prostriedkov, kde minister 

nerozhodol o jeho podpore na stránke www.envirofond.sk bez uvedenia dôvodu. 

Podklady k žiadosti o podporu projektu pripravovala zamestnankyňa obce. 

 

Zníženie energetickej náročnosti OÚ 

zateplenie OÚ 

2018 92 736- RRA Kysuce 200,- 

Minister životného prostredia SR nerozhodol o podpore tohto projektu. Informácia bola obci 

doručená formou prehľadu žiadateľov o poskytnutí finančných prostriedkov, kde minister 

nerozhodol o jeho podpore na stránke www.envirofond.sk bez uvedenia dôvodu. 

Projektovú dokumentáciu na projekt zníženie energetickej náročnosti objektu – zateplenie budovy 

obecného úradu vypracovala firma ARCHEKTA, s. r. o. Čadca v sume 3 180,-€ v roku 2016. 

 

Zníženie energetickej náročnosti OÚ   

zateplenie OÚ 

2019 126 181- RRA Kysuce 200,- 

Minister životného prostredia SR nerozhodol o podpore tohto projektu. Informácia bola obci 

doručená formou prehľadu žiadateľov o poskytnutí finančných prostriedkov, kde minister 

nerozhodol o jeho podpore na stránke www.envirofond.sk bez uvedenia dôvodu 

Opakovaný projekt – projektová dokumentácia z roku 2016 

 

 

 

 

http://www.envirofond.sk/
http://www.envirofond.sk/
http://www.envirofond.sk/
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Zníženie energetickej náročnosti-

zateplenie OÚ 

2020 126 181,- 

- 

 Opakovaná 

žiadosť 

Minister životného prostredia SR nerozhodol o podpore tohto projektu. Informácia bola obci 

doručená formou prehľadu žiadateľov o poskytnutí finančných prostriedkov, kde minister 

nerozhodol o jeho podpore na stránke www.envirofond.sk bez uvedenia dôvodu. 

Opakovaný projekt – projektová dokumentácia z roku 2016 

 

Podpora triedeného zberu 

komunálneho odpadu - kolesový 

traktor 

2020 75 620,- RRK Kysuce 250,- 

     

Minister životného prostredia SR nerozhodol o podpore tohto projektu. Informácia bola obci 

doručená formou prehľadu žiadateľov o poskytnutí finančných prostriedkov, kde minister 

nerozhodol o jeho podpore na stránke www.envirofond.sk bez uvedenia dôvodu 

Žiadosť o podporu triedeného zberu- kolesový traktor vypracovala RRK Kysuce.  

 

Zníženie energetickej náročnosti-

zateplenie  OÚ  

2021 119 593,- 

- 

RRA Kysuce 200,- 

Dňa 3.5.2021 bola obci Makov doručená výzva od Enviromentálneho  fondu na doplnenie 

žiadosti o poskytnutie podpory formou dotácie, číslo projektu E2396.                                                                                                                                                 

– sprievodná správa, súhrnná technická správa, súhrnný rozpočet, situačný výkres ak ide 

o činnosť vyžadujúcu stavebné povolenie                                                                                                                         

- tepelnotechnický posudok                                                                                                                                                       

-výpočet %-neho vyjadrenia hospodárskej činnosti, ktorá sa vykonáva vo verejnej budove 

Dňa 20.8.2021 zaslal Environmentálny fond obci Makov oznámenie o nezaradení žiadosti 

o poskytnutie podpory formou dotácie do zoznamu žiadostí na rok 2021  z dôvodu, že žiadosť 

neobsahovala náležitosti v zmysle predpisov a tieto nedostatky neboli odstránené ani 

v dodatočnom termíne určenom Environmentálnym fondom. 

 

Zhodnocovanie biologicky 

rozložiteľného odpadu - kompostéry 

2020 35 625,- RRA Kysuce 250,- 

Minister životného prostredia SR nerozhodol o podpore tohto projektu. Informácia bola obci 

doručená formou prehľadu žiadateľov o poskytnutí finančných prostriedkov, kde minister 

nerozhodol o jeho podpore na stránke www.envirofond.sk bez uvedenia dôvodu. 

Žiadosť o podporu nákupu kompostérov vypracovala RRA Kysuce. 

 

Rekonštrukcia kotolne 

a vykurovacieho systému Domu 

kultúry Makov 

2021 114 111,- RRA Kysuce 150,- 

 

Minister životného prostredia SR nerozhodol o podpore tohto projektu. Informácia bola obci 

doručená formou prehľadu žiadateľov o poskytnutí finančných prostriedkov, kde minister 

nerozhodol o jeho podpore na stránke www.envirofond.sk bez uvedenia dôvodu. 

Projektovú dokumentáciu na rekonštrukciu kotolne a vykurovacieho systému v Dome kultúry 

v Makove vypracovala firma KATERM Žilina za sumu 2 420,-€. 

 

 

 

 

 

 

http://www.envirofond.sk/
http://www.envirofond.sk/
http://www.envirofond.sk/
http://www.envirofond.sk/
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Podporené projekty z Ministerstva financií Slovenskej republiky 

Modernizácia a rekonštrukcia 

verejného osvetlenia 

2019 8 400,- 

- 

- - 

Išlo o výmenu svietidiel s príslušenstvom. Podklady so žiadosťou zaslala obec Makov. 

 

Nepodporený projekt z Ministerstva financií Slovenskej republiky 

Oprava a rekonštrukcia budovy 

kultúrneho domu – rekonštrukcia 

strechy 

2018 13 500 - - 

Žiadosť o poskytnutie dotácie zaslala obec Makov.                                                                                                       

Ministerstvo financií SR  nevyhovelo žiadosti z dôvodu obmedzených zdrojov financovania. 

 

Nepodporený projekt z Ministerstva pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR sekcia 

cezhraničnej spolupráce 

Cyklocestou za cezhraničným 

dedičstvom – obec Makov ,obec 

Hutisko-Solanec, obec Vysoká n/k 

a Makov-Kasárne 

2020 1 477 400,24 - - 

Dňa 13.7.2020 obec Makov obdržala od Ministerstva pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR  

rozhodnutie o neschválení žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku 

z dôvodu nedostatočného splnenia podmienok poskytnutia príspevku, a to nedosiahnutie 

minimálneho počtu bodov z 20 hodnotených  10 bodov.  

 

Podporený projekt z Lesy Slovenskej republiky Banská Bystrica              

Príspevok na opravu miestnej 

komunikácie Makov-Kopanice 

2018 10 000 - - 

Žiadosť o poskytnutie dotácie na opravu miestnej komunikácie vypracovala a zaslala Obec Makov. 

 

Podporený projekt z Ministerstva vnútra Slovenskej republiky 

Technické zhodnotenie-repasácia 

Tatra -CAS 32 T 148 

2019 1118 033 - - 

Cisternová automobilová striekačka 

CAS pre účely hasičského zboru 

2019 Bola 

prenechaná 

obci na 

základe 

zmluvy 

o výpožičke 

/ 0 €nájom/ 

  

Žiadosť o repasáciu Tatry 148 CAS 32  a cisternovú striekačku IVECO Daily  vypracovala a podala 

obec.  

 

Hlavná kontrolórka obce doporučuje venovať zvýšenú pozornosť doplneniu chýbajúcich 

náležitostí potrebných na splnenie podmienok na poskytnutie dotácie.                                                                                                   

„Prístupnejšie k Brestu“ s vynaloženými finančnými prostriedkami 700 € projektová dokumentácia 

a 500 € RRA KYSUCE vypracovanie žiadosti                                                                                                  

„Zníženie energetickej náročnosti-zateplenie budovy OÚ“ s vynaloženými finančnými 

prostriedkami3 180,-€ projektová dokumentácia a 200 € RRA Kysuce vypracovanie žiadosti. 

„Cyklocestou za cezhraničným dedičstvom /spoločný projekt Makov, Vysoká n.Kysucou, Hutisko/                

s vynaloženými finančnými prostriedkami 19 700,-€ za vypracovanie projektovej dokumentácie.   
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Práve tri vyššie menované projekty,  nedoplnením chýbajúcich údajov a nesplnením 

podmienok na poskytnutie dotácie vytvorili obci náklady vo výške 24 280,-€ .                                                                                                  

 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 6.1: 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – chýba jej vyhodnotenie ďalších projektov, ako bolo WIFI, 

projekt opatrovateliek, Memoriál Bilíka, rekonštrukcia domu kultúry. 

 

p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – žiada prepracovať pracovné náplne zamestnancov, 

nakoľko pri kontrole oslovila p. F. Chuděja o predloženie projektov, ktorý s projektmi pracuje.      

Do kontroly zahrnula to, čo jej priniesol z archívu. Aby mala podklady ku kontrole, to je záležitosť 

zamestnanca, ktorý to má v náplni práce.  

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – nedá sa povedať, že sme sa so žiadosťami o dotácie 

s projektmi nezapájali., len neboli úspešné. A mnohé neboli úspešné, pretože neboli dokladované 

potrebné doklady. Z toho dôvodu sme nemohli byť zaradení ani do schvaľovacieho procesu. 

Stotožňuje sa so záverom kontrolórky, aby sa venovala zvýšená pozornosť pri dokladovaní 

potrebných náležitostí na splnenie podmienok k poskytnutiu dotácií. Výzvy na doplnenie projektov 

neboli obcou akceptované a tým sa vytvorili náklady cca 24 000 € kvôli nesplneniu podmienok. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce  - žiadna činnosť nie je márna, s projektmi sa dá pokračovať) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – za spracovateľa žiadostí o dotácie dáva do pozornosti, že 

stavebné povolenie si nedokážu k projektu vymyslieť, ani rozpočet, takisto treba myslieť na 

preindexovanie a pod., a tieto veci obec neurobila. Potrebovala podklady, ale nebola snaha zo strany 

vedenia obce o doplnenie. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

správu hlavnej kontrolórky obce, p. Eleny Trebulovej, o výsledku kontroly podávania projektov 

Obce Makov za roky 2018-2022. 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 46/2023 bolo prijaté. 
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6.2    KONTROLA EFEKTÍVNOSTI VKLADU OBCE MAKOV DO FIRMY  

   VODOHOSPODÁR MAKOV S.R.O. 

 

V termíne od 30.12.2022 do 30.1.2023 vykonala hlavná kontrolórka obce, p. Elena Trebulová, 

kontrolu preverenia efektívnosti vkladov majetku obce do obchodnej spoločnosti firmy 

Vodohospodár spol. s. r. o. Makov a zistiť plnenie zámerov, s akými vstupovali  do spoločnosti, 

kontrolu hospodárnosti a efektívnosti výkonu činnosti firmy Vodohospodár spol. s. r. o. podľa 

platného výpisu z obchodného registra. 

 

Predmetom kontroly bolo: 

- charakteristika obce a jej podnikateľskej činností                                                                                                                                               

- uplatňovanie práv obce v obchodnej spoločnosti Vodohospodár spol. s. r. o. Makov a ich  

  majetkové a finančné vzťahy                                                                                                                                               

- hospodárenie obchodnej spoločnosti                                                                                                                                                                           

- efektívnosť a účinnosť vkladu majetku obce do obchodnej spoločnosti. 

 

Obchodná spoločnosť Vodohospodár spol. s. r. o. Makov č. 60 bola založená Zakladateľskou 

listinou  3.4.1996 a v tomto roku bola zapísaná do Obchodného registra. Obec ako zakladateľ 

a 100% vlastník obchodnej spoločnosti vložila už pri jej vzniku do základného imania povinný 

vklad.                                                                                                                                                   

Spoločnosť pri svojom vzniku  taktiež vytvorila rezervný fond vo výške 5% základného imania.                                                             

K zakladateľskej listine počas činnosti obchodnej spoločnosti bolo vyhotovené 8 dodatkov, ktoré  

sa týkali zmien štatutárov OS, konateľov OS, zmeny výšky základného imania a tiež zmeny 

predmetu podnikania spoločnosti. 

Pri poslednom dodatku č. VIII k zakladateľskej listine zo dňa 13.12.2014 podľa čl. 6 bolo 

Základné imanie spoločnosti vo výške 6.650,-€   . 

 

Predmetom podnikania spoločnosti v súčasnosti sú  služby v rámci lesníctva a ťažby dreva, 

približovanie dreva, čistenie lesa, výsadba stromčekov, pilčické práce, prevádzkovanie káblových 

rozvodov  na základe licencie, údržba obecného rozhlasu a údržba káblovej televízie a verejného 

osvetlenia, údržba verejných priestranstiev, demolačné práce,  uskutočňovanie stavieb a ich zmien 

a prevádzkovanie malej časti obecného vodovodu. 

Pôvodným zámerom a dôvodom pre založenie obchodnej spoločnosti bolo rozhodnutie odčleniť 

podnikateľskú činnosť od hlavnej činnosti obce zriadením samostatného právneho subjektu. OS od 

začiatku svojho založenia až do ukončenia výkonu kontroly vykonávala činnosť, na ktorú bola 

založená, predovšetkým hospodárenie v obecnom lese, prevádzkovanie káblovej televízie, ubudlo 

podnikanie v oblasti prevádzkovania obecného vodovodu. 

Kontrolou bolo zistené, že obec si svoje práva uplatňovala na valnom zhromaždení v zmysle 

Obchodného zákonníka. Obec je jediným spoločníkom a funkciu jedného z dvoch konateľov 

v kontrolovanom období vykonával  starosta obce. 

 

 

Hospodárenie obchodnej spoločnosti   

 

Ukazovatele hospodárenia 

Ukazovateľ Rok 2019 Rok 2020 Rok 2021 

Výnosy z hospodárskej činnosti celkom 205 025 € 165 065 € 199 473 € 

Náklady z hospodárskej činnosti celkom 210 445 € 164 967 € 202 257 € 

Zisk /+/,strata /-/ -    5 420 € +        98 € -    2 784 € 
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Po úprave nákladov na finančnú činnosť, t.j. kurzové straty a ostatné náklady na finančnú 

činnosť  so stratou – 482 € je výsledok hospodárenia  za rok 2021: – 3 226,20 €. 

 

Výsledok hospodárenia za rok 2021 v €  

Spolu za účtovnú triedu 5                                                 202 742,49                                                                                        

spolu za účtovnú triedu 6                                                 199 476,29                                                                                                     

výsledok hospodárenia                                                                    -  3 266,20 

 
Po úprave nákladov na finančnú činnosť, t.k. kurzové straty a ostatné náklady na finančnú 

činnosť so stratou - 356,-€ je výsledok hospodárenia za rok 2020: - 258,04 € 

 

Výsledok hospodárenia za rok 2020 v € 

Spolu za účtovnú triedu 5                                                   166 328,94                                                                                     

spolu za účtovnú triedu 6                                                    166 070,90                                                                                   

výsledok hospodárenia                                                                     - 258,04      

 

Po  úprave nákladov  na finančnú činnosť , t.j. kurzové straty a ostatné náklady na finančnú 

činnosť so stratou   -292,-€  je výsledok hospodárenia: – 5 712,44 € 

 

Výsledok hospodárenia za rok 2019 v € 

Spolu za účtovnú triedu 5                                                       212 686,30                                                                                                  

spolu za účtovnú triedu 6                                                       206 973,89                                                                                 

výsledok hospodárenia                                                                        - 5 712,44    

    

Výsledok hospodárenia je finančný ukazovateľ, ktorý vyjadruje úspešnosť a efektívnosť 

podnikateľskej činnosti, najmä vo vzťahu k vloženému kapitálu. Podľa § 2 ods. 4 písm. h/ zákona 

431/2002 Z. z. o účtovníctve v z. n. p. sa na účely zákona o účtovníctve výsledkom hospodárenia 

rozumie výsledný efekt činnosti účtovnej jednotky v účtovnom období.  

Výsledok hospodárenia  S T R A T A znamená, že nedochádza k racionálnemu hospodáreniu 

spoločnosti.       

Na základe vykazovania straty hlavná kontrolórka konštatuje, že vložené prostriedky obce do 

obchodnej spoločnosti Vodohospodár spol. s. r. o. Makov neboli použité efektívne.                                 

 

AKTÍVA spoločnosti Vodohospodár spol. s. r. o. Makov č. 60 

Hodnoty sú uvedené v € 

 Rok 2019 Rok 2020  Rok 2021 

Pozemky a stavby             1 572      1 572       1 572 

Samostatné hnuteľné veci a súbory             3 017      1 868        1 053 

Zásoby              1 805          634           531 

Krátkodobé pohľadávky            32 556      30 216        7 181   

Finančný majetok            20 233     13 964       28 861 

Majetok spolu            59 183      48 254      39 198 

Záväzky spolu 

Hodnoty sú uvedené v € 

 

 Rok 2019 Rok 2020 Rok 2021 

Dlhodobé záväzky okrem rezerv            755           497              201 

Dlhodobé rezervy       27 017      22 705        29 198 

Krátkodobé záväzky okrem rezerv       57 271      51 746        39 147 

Krátkodobé rezervy             999            424           1 036    
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Záväzky spolu        86 042      75 372         69 582 

 

 

Ak záväzky firmy prevyšujú majetok firmy, firma nie je čistá.  

 
Vytváranie rezerv 

- rezerva na lesopestovnú cinnosť rok 2017                   1 034,-€                                                                                                     

- rezerva na lesopestovnú činnosť rok 2019                   4 199, 10 €                                                                                                

- rezerva na lesopestovnú činnosť rok 2020                   7 696,- €                                                                                                 

- rezerva na lesopestovnú činnosť rok 2021                  16 269,-€                                                                                                          

S P O L U                                                                      29 198,10 € 

 
Rezervy predstavujú záväzok účtovnej jednotky na budúce výdavky,vyplývajúce z minulej 

činnosti a je pravdepodobné, že v budúcnosti znížia ekonomické úžitky účtovnej jednotky.  

 

Prehľad hospodárenia strediska správa 

Stredisko správa pokrýva  náklady na činnosť spoločnosti, ktoré nie je možné počas roka priradiť 

ku konkrétnemu hospodárskemu stredisku. Jedná sa o náklady na kancelársky materiál, spotreba 

elektrickej energie, telefónne poplatky, prenájom kancelárie, poštovné, mzdové náklady 

administratívnej pracovníčky a konateľa firmy, zákonné poistenie z miezd, sociálny fond, stravné 

lístky atdˇ. 

 

 2019 2020 2021 

Náklady strediska Správa – účt. 

trieda 5 

31 689,35 € 30 271,03 € 33 392,47 € 

 

 

Hodnoty sú uvádzané v € 

  Rok 2019 Rok 2020 Rok 2021 

Neuhradená strata minulých 

rokov 

-      28 462 -  34 175 -   34 433 

Vlastné imanie  -    26 859   -  27 118 -   30 384 

 

V prípade, že výška vlastného imania firmy nadobudla zápornú hodnotu , táto spoločnosť sa 

nachádza v kríze už len z dôvodu záporného vlastného imania.                                                                

Záporné vlastné imanie je pre obchodnú spoločnosť problém, pretože takáto spoločnosť musí 

na seba podať návrh na vyhlásenie konkurzu. 

 

 
Opatrenie: 

Manažment spoločnosti sa musí zaoberať preverením všetkých možností, ako dostať obecnú 

spoločnosť z krízy. Musí prehodnotiť jestvujúce aktivity spoločnosti,  zabezpečiť ich 

ziskovosť a zvážiť nové obchodné aktivity, ktoré by vytvárali zisk pre obecnú firmu. 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 6.2: 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – hoci nie je z podnikateľského prostredia, myslí si, žiadna 

firma nemôže vytvárať červené čísla. Účelom firmy nie je len vytvárať zisk, ale aj poskytovať 



18 

 

pracovné príležitosti. Prikláňa sa k tomu, aby  manažment spoločnosti Vodohospodár popracoval na 

možnosti dostať firmu z červených čísiel, konkurzom by sme sa ešte nemali zaoberať. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – na základe čoho urobila hlavná kontrolórka v spoločnosti 

Vodohospodár kontrolu? Na základe svojich čísiel alebo jej ich poskytla audítorka a tým si uľahčila 

prácu? Vie, že všetky podklady si z firmy nezobrala. 

(p. Elena Trebulová – samozrejme, že zo svojich čísiel) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – odkiaľ má informácie, že kontrolórka nemala všetky  

                                        podklady?) 

 

p. Jozef Pavlík absolútne súhlasí s Danielom a  rád si sadne s lepším manažérom. Firma je totiž 

v kríze od r. 2010. Ing. Stanislav Gašparík ako poslanec OZ navrhol, aby Vodohospodár s.r.o. 

minulý rok splatila nielen pôžičku, ale platili aj vysoký nájom za účelom, aby sa ešte viac dostali do 

červených čísiel. Pôžička vo výške 20 mil. Sk bola poskytnutá na obecný vodovod, ktorý sa 

odovzdal SEVAKu za nič a to sú peniaze, ktoré nám nikto nevráti. 

Vodohospodár Makov spol. s r.o. je obchodná spoločnosť, aby prinášala zisk, nie je na to, aby sa 

robilo vlastnými prostriedkami, obhospodaroval sa obecný les. Za jeho fungovania sa strata znížila, 

nebol naklonený tomu, aby sa pôžička vyplatila, prehĺbila by sa  strata, lebo Ing. Stanislav Gašparík 

schválil v minulom roku 60 000 € nájom za obecný les. Peniaze obci vrátime vyťažením obecného 

lesa. 

Mohol sa dať nájom za obecný les 2020-2022 a namiesto nájmu sme mohli splácať pôžičku. 

Prečo nepredložili audit vykonaný v spoločnosti Vodohospodár Makov spol. s r.o.? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – nepovažoval to za dôležité) 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – v minulosti bol predložený lesohospodársky plán na 

ťažbu, nevie, v akom stave je to dnes, či a koľko môžeme ťažiť . 

 

p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – každý rok sa mohla postupne pôžička splácať, nájom 

za obecný les sa musí platiť podľa nájomnej zmluvy. 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – jediný problém je, že za posledných 8 rokov prestali 

zastupiteľstvu predkladať hospodárenie vo firme Vodohospodár Makov spol. s r.o. Nevedeli sme, 

koľko sa ťaží a pod., treba to znova zaviesť . 

Bývalý starosta mohol dať návrh na uznesenie, že sa nezaplatí nájom za obecný les, ale pôžička. 

Doporučuje prepracovať nájomnú zmluvu na nájom za obecný les, je neaktuálna. 

Podotýka, že keďže je firma Vodohospodár Makov spol. s r.o. v červených číslach, nemôžeme sa 

zapájať vo firme do výziev na získanie dotácií. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – do istej miery sú červené čísla vytvorené umelo. Nemá 

obavu dostať ich do čiernych čísiel. Firma má zmysel zo strany DPH, ak bude zisková, môžeme sa 

zapájať do niektorých výziev. Nechce zužovať firmu, ak sa podarí zapojiť do investičných aktivít, 

bude to lepšie. Treba využiť aj formu pomoci z ÚPSVaR. 

Pokiaľ ide o zamestnancov vo firme Vodohospodár Makov spol. s r.o., mali sme ich takých, že keď 

ich trikrát kontroloval, jedného zo zamestnancov tam nikdy nenašiel a vo finále je aj práca ďalších 

dvoch zamestnancov neefektívna. 

Vidí zmysel v obecnej firme, len treba uspieť s projektmi. 

Čo sa týka výšku minuloročného nájmu, trval preto na takom vysokom nájme, lebo neveril p. 

Jozefovi Pavlíkovi, že naloží s peniazmi správne. Systém nájomnej zmluvy nie je dobrý, treba to 

prehodnotiť. 

(p. Jozef Pavlík – vždy s obecnými peniazmi narábal racionálne, všetko bolo transparentné, lepšie  

                             ako za posledné 3 mesiace.) 
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Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – kontrolórka nemôže za to, že sú tam červené čísla, bola jej 

uložená kontrola za 3 roky, nie za 10 rokov. V červených číslach sme dlho, potrebujeme ale, aby to 

napredovalo. Navrhuje prijať uznesenie o predložení podnikateľského zámeru, ako sa bude 

hospodáriť, tzv. ozdravný plán. 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

správu hlavnej kontrolórky obce, p. Eleny Trebulovej, o výsledku kontroly efektívnosti vkladu 

Obce Makov do firmy VODOHOSPODÁR Makov spol. s r.o. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 47/2023 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia predloženého Mgr. Martou Slávikovou, poslankyňou OZ: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

u k l a d á 

 

konateľovi firmy VODOHOSPODÁR Makov spol. s r.o. predložiť do najbližšieho rokovania 

obecného zastupiteľstva podnikateľský zámer, ako sa bude  hospodáriť vo firme 

VODOHOSPODÁR Makov, tzv. „ozdravný plán“. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 48/2023 bolo prijaté. 

 

 

Ďalší návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

ž i a d a 

 

starostu obce, Ing. Stanislava Gašparíka, do najbližšieho rokovania obecného zastupiteľstva, 

prepracovať a predložiť nový návrh nájomnej zmluvy s firmou VODOHOSPODÁR Makov spol. 

s r.o. za obecný les. 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 49/2023 bolo prijaté. 

 

 

 

7.  NÁVRH VZN O MESAČNÝCH PRÍSPEVKOCH NA ČIASTOČNÚ ÚHRADU  

     NÁKLADOV  ZŠ S MŠ MAKOV 264 

 

S návrhom VZN oboznámila poslancov OZ zástupkyňa ZŠ s MŠ Makov, Mgr. Mária Bajcárová. 

 

Základná škola s materskou školou, r. o. Makov 264 navrhuje zvýšenie mesačných príspevkov na 

čiastočnú úhradu nákladov spojených s poskytovaním vzdelávania a pobytu v ŠKD, služieb 

telocvične a multifunkčného ihriska. Základná škola ako výchovno-vzdelávacia inštitúcia poskytuje 

žiakom výchovno-vzdelávaciu činnosť v ŠKD, ktorá prebieha denne v čase od 11:30 hod. do 17:00 

hod. Táto činnosť prebieha v dvoch oddeleniach školského klubu deti. Od 01. 01. 2023 došlo 
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k nárastu cien všetkých druhov energií a aj k zvýšeniu miezd pedagogických zamestnancov. Výška 

poplatkov v ŠKD nebola od r. 2012 upravovaná, hoci náklady na prevádzku sa zvyšovali aj počas 

týchto rokov a rovnako narastali aj mzdy pre vychovávateľky. V roku 2023 nastal však enormný 

nárast cien energii – napríklad elektrická energia o 150 % , plyn o 500 %, rovnako došlo aj 

k nárastu cien vodného a stočného ako aj ostatných prevádzkových nákladov (telefónne poplatky, 

internet, materiálno-technické zabezpečenie, učebné pomôcky, hry, vstupné na kultúrne podujatia). 

Z tohto dôvodu sú v ZŠ s MŠ nútení pristúpiť k zvýšeniu poplatku za ŠKD, aby  naďalej dokázali 

deťom zabezpečiť kvalitný výchovno-vzdelávací proces. Z okolitých škôl boli doposiaľ jediná škola 

s tak nízkym poplatkom. 

 

Z rovnakých dôvodov sú nútení pristúpiť aj k zvýšeniu poplatkov za využívanie telocvične 

a multifunkčného ihriska, ktoré si tiež vyžadujú značnú údržbu a postupnú rekonštrukciu, čo  

vytvára zvýšené náklady. 

 

Navýšením sa zvýšia príjmy školy  cca o 2160 € za rok. 

 

Z uvedeného dôvodu predkladajú návrh na prijatie Všeobecne záväzného nariadenia Obce Makov 

o mesačných príspevkoch na čiastočnú úhradu nákladov v Základnej škole s materskou školou,       

r. o., Makov č. 264, 023 56  Makov. 

Jeho prijatím sa zruší VZN Obce Makov č. 4/2015 o mesačných príspevkoch na čiastočnú úhradu 

nákladov v Základnej škole s materskou školou, Makov 264.  

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 7: 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – poplatky sa podľa tohto VZN nezvyšovali roky, 

naposledy sa napr. poplatok v ŠKD upravoval pred 11 rokmi. Navýšenie nie je radikálne , je 

porovnateľné s okolitými obcami, dokonca poplatok za využitie telocvične je symbolický. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – kto jednotlivé príspevky vyberá a ako sú zaúčtované? 

(Mgr. Mária Bajcárová – príspevky sú pripisované na účet ZŠ s MŠ. Fyzické osoby uhrádzajú na  

                                        základe nájomnej zmluvy, pri nepravidelných návštevách platia osoby  

                                        Mgr. Milanovi Hederovi, chcú prejsť na to, aby všetci prešli na nájomnú  

                                        zmluvu.) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – aký je vzťah medzi vedením ZŠ a zástupkyňou 

pre MŠ? 

(Mgr. Mária Bajcárová – p. zástupkyňa pre MŠ si poplatky navrhuje sama, pani riaditeľka jej ich  

                                        neurčuje) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Makov o mesačných príspevkoch na čiastočnú úhradu 

nákladov v Základnej škole s materskou školou, r. o. Makov 264. 
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B/ s a   u z n i e s l o  

 

na  Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 1/2023 o mesačných príspevkoch na čiastočnú 

úhradu nákladov v Základnej škole s materskou školou, r. o. Makov 264. 

 

C/  r u š í 

 

dňom 27.02.2023 VZN Obce Makov č. 4/2015 o mesačných príspevkoch na čiastočnú úhradu 

nákladov v Základnej škole s materskou školou, Makov 264.  

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 50/2023 bolo prijaté. 

 

 

8.   NÁVRH VZN O MESAČNÝCH PRÍSPEVKOCH NA ČIASTOČNÚ ÚHRADU  

      NÁKLADOV  NA STRAVOVANIE  VO  VŠJ MAKOV  

 

Informácie k návrhu predmetného VZN predostrela Mgr. Mária Bajcárová, zástupkyňa ZŠ s MŠ 

Makov. 

 

Obec Makov, Zariadenie pre seniorov na základe Zmluvy o poskytovaní stravy zo dňa 21.08.2014 

zabezpečuje výrobu a výdaj jedál i nápojov pre deti, žiakov a zamestnancov Základnej s MŠ, v čase 

ich pobytu v škole. 

Z dôvodu zvyšovania  režijných nákladov pri príprave jedla, je nutné zvýšiť výšku príspevku 

stravníka na réžiu.  Skutočná výška režijných nákladov predstavuje 1,80 €. Navrhuje sa, aby 

zákonný zástupca prispieval na réžiu 0,50 €.  

 

Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR pre určenie výšky príspevku na stravovanie 

vydalo s účinnosťou od 01.01.2023 nové finančné pásma na nákup potravín na jedno jedlo podľa 

vekových kategórií stravníkov  a skupín stravníkov, podľa ktorých sa toto stravovanie musí riadiť.  

Finančné pásma A pre bežné stravovanie a zvýšené Finančné pásma B pre diétne stravovanie, 

stravovanie športovcov, celoročné stravovanie a stravovanie zamestnancov školy, školských 

zariadení a iných fyzických osôb.  

Pre zariadenie školského stravovania musí byť určený jednotný stupeň finančného pásma pre všetky 

kategórie stravníkov. 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 8: 
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p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – navrhnuté je zvýšenie réžie z 0,10 € na 0,50 €. Koľko bude 

prispievať škola a koľko obec? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – výška réžie je vyrátaná na 1,80 €, čiže do tejto sumy musí  

                                        obec prispievať) 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – podstatou zvyšovania nie je len réžia, ale aj stravná 

jednotka na nákup potravín, ktorá sa zvyšuje podľa finančných pásiem. Výroba jedla stojí 1,80 €. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – prejednali to s rodičmi na rodičovskom združení? 

(Mgr. Mária Bajcárová – rodičia to zobrali na vedomie, nemali pripomienky) 

(Mgr. Stanislav Olšovský – keď v škole boli žiaci, ktorých rodičia nemali na zaplatenie obeda,  

                          pomáhali im dobrovoľníci) 

(p. Jozef Pavlík – aj p. Martin Pavlík pomáhal  a  takýmto deťom na obedy prispieval ) 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – štát upravoval finančné pásma, aj od toho sa odvíjajú 

poplatky, aj preto sa príspevky na stravu zvyšujú, plus réžia, ktorá pokrýva výrobu jedla. 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – aj napriek tomuto zvyšovaniu ešte stále bude 

nepokrytých režijných nákladov vo výške 11 000 €. 

 

p. Ladislav Kubačka, poslanec OZ – jedna vec je zvýšenie stravy ,ale čo ideme robiť s kvalitou 

stravy? Sú dni, kedy deti vôbec nič nezjedia. Treba odsledovať, čo nejedia, čo im nechutí a nedávať 

im to. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – sám si láme nad týmto hlavu. Mnoho ľudí mu hovorí, že  

                                        veľa detí jedla odnášajú, mnohé deti ani na stravu nechodia, je to vec,  

                                        s ktorou sa musia zaoberať. Problém  je aj v jednej kuchyni, kde sa varí pre  

                                        deti MŠ, pre žiakov ZŠ, pre klientov CSS s diétou. Je to veľká téma, ako  

                                        posunúť kvalitu jedla dopredu.) 

(p. Ladislav Kubačka – nenaráža len na deti, ale aj na dôchodcov, ktorí jedlo odoberajú.) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – je to obšírna téma, ktorej by sa bolo treba 

venovať. Osobne jej tá strava chutí. Skôr vidí problém v tom, že varíme všetko a pre všetkých 

v jednej kuchyni. Možno by bola pre deti vhodná iná prezentácia jedla na tanieri. Bolo veľmi 

nešťastné riešenie zrušiť školskú jedáleň, problém je aj v rozvoze do ZŠ s MŠ, cestou sa možno 

stráca kvalita jedla.  

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – chce upriamiť pozornosť na to, že všetko, čo 

schvaľujeme, t. j. VZN, je vlastne cenník, nikdy sa nezaoberáme systémom, ako to funguje. Podľa 

neho je strava kvalitná, je robená podľa školských noriem aj pre dôchodcov. Stravovanie je takisto 

aj výchova rodičov. Je zriadená stravovacia komisia, ktorá by mala fungovať a prehodnocovať. 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – to, či komu chutí, závisí od stravovacích návykov. Vidí možno  

                                                            aj návrh na výber z dvoch jedál) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

Návrh uznesenia: 
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Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Makov o mesačných príspevkoch na čiastočnú úhradu 

nákladov na stravovanie vo Výdajnej školskej jedálni Makov 264. 

 

B/ s a   u z n i e s l o  

 

na  Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 2/2023 o mesačných príspevkoch na čiastočnú 

úhradu nákladov na stravovanie vo Výdajnej školskej jedálni Makov 264. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 51/2023 bolo prijaté. 

 

 

9.  NÁVRH VZN O POSKYTOVANÍ SOCIÁLNEJ SLUŽBY V JEDÁLNI  

 

Návrh predkladaného VZN upravuje poskytovanie sociálnej služby v jedálni – výšku stravnej 

jednotky, výdaj a donášku (rozvoz) stravy oprávneným fyzickým osobám. 

S návrhom VZN oboznámila poslancov OZ Mgr. Stanislava Kupšová, sociálna pracovníčka obce. 

 

Obec Makov poskytuje sociálnu službu v jedálni podľa §12, ods. (1), písm. e, bod 5 zákona NR SR 

č. 448/2008 Z.z. o sociálnych službách v znení neskorších predpisov ako podpornú sociálnu službu, 

ako jednu z foriem sociálnych služieb, prostredníctvom svojho dodávateľa prevádzky Centra 

sociálnych služieb Makov č. 62. Jedná sa o stravovanie fyzickej osobe s trvalým alebo prechodným 

pobytom na území obce. 

 

Stravnú jednotku tvorí obed, ktorý pozostáva z  polievky a  hlavného jedla. V súčasnosti podľa  

teraz platného VZN výška stravnej jednotky je 2,66 €, z čoho suma 1,56 € sú suroviny a suma 1,10 

€ sú režijné náklady centra sociálnych služieb.                                            

V prípade objednania diabetickej stravy je výška stravnej jednotky 3,06 €, z čoho suma 1,96 € sú 

suroviny a suma 1,10 € sú režijné náklady. 

V prípade donášky stravy do domácnosti fyzickej osoby zabezpečenej osobným motorovým 

vozidlom je výška stravnej jednotky 3,09 €, z čoho suma 1,56 € sú suroviny, suma 1,10 € sú režijné 

náklady Centra sociálnych služieb a suma 0,43 € je príspevok fyzickej osoby na rozvoz teplej 

stravy. V prípade donášky diabetickej stravy do domácnosti je výška stravnej jednotky 3,49 €, 
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z čoho suma 1,96 € sú suroviny,  suma 1,10 € sú režijné náklady Centra sociálnych služieb a suma 

0,43 € je príspevok fyzickej osoby na rozvoz teplej stravy. 

 

Nakoľko je táto výška stravnej jednotky nedostačujúca na pokrytie nákladov na nákup surovín 

a režijne náklady, je navrhnuté nasledovné zvýšenie stravnej jednotky:  

  

Výška stravnej jednotky sa zvyšuje zo sumy 2,66 € na 3,70 t.j. náklady na nákup surovín sa zvyšujú 

zo sumy 1,56 € na 1,90 €,  réžia zo sumy 1,10 € na sumu 1,80 € (viď. článok IV. – Stravná 

jednotka). 

V prípade donášky stravy do domácnosti fyzickej osoby zabezpečenej osobným motorovým 

vozidlom sa výška stravnej jednotky zvyšuje zo sumy  3,09 € na 4,90  €, t.j. náklady na nákup 

surovín sa zvyšujú zo sumy 1,56 € na 1,90 €, réžia zo sumy 1,10 € na 1,80 € a suma 0,43 € na 

1,20 € príspevok na rozvoz stravy. (viď. článok IV. – Stravná jednotka). 

 

V prípade objednania diabetickej stravy  sa výška stravnej jednotky zvyšuje zo sumy 3,06 € na 

sumu 4,25 €, t.j. náklady na nákup surovín sa zvyšujú zo sumy 1,96 € na 2,40 €, réžia zo sumy 1,10 

€ na  sumu 1,80 € (viď. článok IV. – Stravná jednotka). 

V prípade donášky diabetickej stravy do domácnosti sa výška stravnej jednotky zvyšuje zo sumy 

3,49 € na sumu 5,40 E, t.j. náklady na nákup surovín sa zvyšujú zo sumy 1,96 € na 2,40 €, réžia zo 

sumy 1,10 € na sumu 1,80 € a suma 0,43 € na sumu 1,20 € (viď. článok IV. – Stravná jednotka). 

 

Zhrnutie:  

Za rok 2022 / 12 mes./ 5529 plnohodnotne vyrobených jedál bol príjem  

                                                                   za potraviny –             8 695,52 € 

                                                                   za réžiu -                     6 081,90 €    

                                                                   príspevok za rozvoz – 1 713,55 € 

 

Za rok 2023 /12 mes./ 5529 plnohodnotne vyrobených jedál je predpokladaný príjem 

                                                                                          za potraviny –            10 505,10 € 

                                                                                          za réžiu -                      9 952,20 €    

                                                                                          príspevok za rozvoz –  4 782,00 € 

 

V roku 2023 za 12 mesiacov bude predpokladaný príjem za potraviny vyšší o 1 809,58 €, za réžiu o  

3 870,30 € a za príspevok za rozvoz o 3 068,45 €. 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 9: 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – koľko občanov využíva túto službu odoberania stravy? 

(Mgr. Stanislava Kupšová – toho času si obedy  berie 18 občanov a 6 občanov si po obedy chodia  

                                              sami, v lete ich býva viac) 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – v skutočnosti je uplatnená réžia vo výške 1,80 € na 

jedlo. Upriamuje pozornosť na skutočnosť, že  príspevok fyzickej osoby na rozvoz teplej stravy bol 

0,43 €, rozdiel po zvýšení réžie je 1 300 € ročne. Keby sme peniaze odkladali, za pár rokov sa môže 

kúpiť auto na rozvoz stravy. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

Návrh uznesenia: 
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Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Makov o poskytovaní sociálnej služby v jedálni. 

 

B/ s a   u z n i e s l o  

 

na  Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 3/2023 o poskytovaní sociálnej služby v jedálni. 

 

C/  r u š í 

 

dňom 27.02.2023 VZN Obce Makov č. 2/2022 o poskytovaní sociálnej služby v jedálni. 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 52/2023 bolo prijaté. 

 

 

 

10.  NÁVRH VZN O POSKYTOVANÍ SOCIÁLNYCH SLUŽIEB V CENTRE  

       SOCIÁLNYCH SLUŽIEB MAKOV 62 

 

Úprava VZN Obce Makov o poskytovaní sociálnych služieb v Centre sociálnych služieb  Makov č. 

62 je navrhnuté z týchto dôvodov: 

 

Nakoľko doterajšia úhrada za stravnú jednotku je nedostačujúca pre navýšenie nákladov spojených 

s prípravou jedál (elektrická energia, plyn, vodné + stočné, čistiace prostriedky, mzdy personálu 

v kuchyni a iné..) prepočítali sme náklady spojené s prípravou jedla. Prepočet sa robil na súčet 

všetkých vydaných jedál, ktoré boli pripravené v kuchyni CSS. 

Do výpočtu sa zahrnuli: 

➢ Mzdové náklady: vypočítali sa z predpokladaných mzdových nákladov na rok 2023 

pracovníkov kuchyne  na ich pracovný úväzok na danom úseku 

➢ Spotreba elektrickej energie: meranie elek. energie v kuchyni CSS je samostatné. Výpočet 

sa robil na základe spotreby  v roku 2022+ navýšenie o 34% zálohových platieb na rok 2023 

➢ Spotreba plynu: meranie spotreby plynu v kuchyni CSS je samostatné. Výpočet sa robil na 

základe spotreby za rok 2022+ navýšenie  o 54% zálohových platieb na rok 2023. 
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➢ Voda, TKO, revízie a čistiace prostriedky: výpočet je urobený z celkových nákladov CSS, 

kde bol urobený 35% podiel nákladov na kuchyňu.  

 

Výpočet režijných nákladov na jedno plnohodnotné jedlo vyšiel: 1,80 €  

Plnohodnotné jedlo: obed, večera 

Ostatné jedlá/raňajky, desiate, olovranty/ sa počítajú 1/5, t.j. 20 % z plnohodnotného jedla. 

 

        Pôvodná úhrada za stravnú jednotku na deň:  

Typ stravy Stravná 

jednotka/deň 

Suroviny Réžia 

Racionálne stravovanie 5,00 € 3,90 € 1,10 € 

Diabetická, bielkovinová, výživná, 

špeciálna diéta 

6,00 € 4,90 € 1,10 € 

 

 

          Úhrada za stravnú jednotku na deň po navýšení: 

Typ stravy Stravná 

jednotka/deň 

Suroviny Réžia 

Racionálne stravovanie 

(raňajky, obed, večera) 

8,00 € 4,00 € 4,00 € 

Racionálne stravovanie 

(celodenná) 

9,90 € 5,20 € 4,70 € 

Diabetická, bielkovinová, výživná, 

špeciálna diéta 

(raňajky, obed, večera) 

 9,00 € 5,00 € 4,00 € 

Diabetická, bielkovinová, výživná, 

špeciálna diéta 

(celodenná) 

11,20 € 6,50 € 4,70 € 

 

 

 

Rozdiel medzi terajším a navrhovaným zvýšením: 

 

Racio. stravovanie: 5,00 € x 30 dní= 150,00 € za mesiac na stravnú jednotku 

Dia. stravovanie: 6,00 € x 30 dní= 180,00 € za mesiac na stravnú jednotku 

Racio. stravovanie: 8,00 € x 30 dní= 240,00 € za mesiac na stravnú jednotku 

Dia. stravovanie: 9,00 € x 30 dní= 270,00 € za mesiac za stravnú jednotku  

 

Rozdiel: 

 

Racio: 240, 00 €- 150, 00 €= 90,00 € navýšenie 

Dia: 270,00 €- 180,00= 90,00 € navýšenie 
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Príjem za réžiu na príjmový účet za rok 2022: 21 279,50 € 

Príjem za suroviny na stravovací účet za rok 2022: 75 445,50 € 

Predpokladaný príjem za réžiu na príjmový účet v roku 2023( 12 mesiacov): 77 380,00 € 

Predpokladaný príjem za suroviny na stravovací účet v roku 2023 (12 mesiacov): 77 380,00 € 

 

Ďalšie navýšenie sa týka elektrických spotrebičov, ktoré majú obyvatelia na izbách.  

 

Prepočtom, ktorý sa robil na základe zálohových faktúr za elektrické energie, vyšlo zaokrúhlene + 

0,20 € na jeden spotrebič. 

 
Mesačná  úhrada za vybavenie kuchyne a používanie elektrických spotrebičov 

na jedného prijímateľa sociálnej služby v dvojizbovom byte , ktorý je súčasťou 

  centra sociálnych služieb 

 

Kuchynka v dvojizbovom byte Úhrada 

v €/mesiac 

vybavenie kuchyne, 

používanie elektrických spotrebičov 

13,54 EUR 

(Predtým 12,94) 

 

 

Mesačná úhrada za spotrebu  elektrickej energie za užívanie 

vlastného elektrospotrebiča  pre prijímateľa sociálnej služby 

 

Užívanie vlastného elektrospotrebiča Úhrada 

v €/mesiac 

užívanie vlastného televízneho prijímača 4,07 EUR (3,87€) 

užívanie vlastného rádia 1,50 EUR (1,30€) 

užívanie vlastnej chladničky 4,07 EUR (3,87€) 

užívanie rýchlo varnej kanvice 1,50 EUR (1,30€) 

užívanie vlastného mobilného telefónu 1,50 EUR 

 

 

Priemerný výpočet na spotrebiče (najčastejšie používané) chladnička, TV, kanvica za rok 2022: 5 876,64 €  

 

Priemerný výpočet na spotrebiče (najčastejšie používané) chladnička, TV, kanvica, mobil za rok 2023: 

7 085,04 € 

 

Rozdiel: 1208,40 € 

 

Ďalšie navýšenie sa týka úhrady za doprovod. Doteraz bola cena za doprovod v sume 4,00 €. 

Nakoľko je zhruba 160-170 doprovodov ročne a opatrovateľka je veľmi často odosielaná 

s obyvateľmi na vyšetrenia, navrhujeme navýšenie úhrady za doprovod v sume 8,00 €. Túto sumu 

však stále považujeme ako symbolickú sumu vzhľadom k tomu, že mzdové náklady opatrovateľky 

vyslanej na doprovod s klientom sú oveľa vyššie. Suma 8€ pokryje mzdové náklady opatrovateľky 

približne na 2 pracovné hodiny z jej pracovného času.  
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Príjem za úhradu v roku 2022: 640,00 € 

 

Predpokladaný príjem za rok 2023( 12 mesiacov): 1280,00 € 

 

Rozdiel: 640,00 € 

 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 10: 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – prebehla diskusia o zvýšení poplatkov s klientmi, resp. 

s ich príbuznými? Aby dokázali úhrady splácať a nevznikali pohľadávky. 

(Mgr. Stanislava Kupšová – áno, diskusia s nimi prebehla, rátajú s tým už aj kvôli inflácii.             

                                              Pri prijímaní klientov mimo Makova to majú podchytené čestnými  

                                              vyhláseniami príbuzných, že uhradia prípadné pohľadávky. Z Makova  

                                              sú 2-3 klienti, ktorí majú pohľadávky.) 

 

Zároveň žiada z návrhu VZN vypustiť úhradu za používanie vlastného mobilného telefónu, ešte sa 

nestretol s platbou za užívanie vlastného mobilu. 

(Mgr. Stanislava Kupšová – vo veľa zariadeniach tento poplatok majú) 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – pripomienka Daniela Brezinu je absolútne správna. 

Človeku tam predsa vytvárame domov a princípom je, aby mal kontakt s rodinou, sú to obyčajné 

ľudské práva, tento poplatok tam naozaj nepatrí.  

Ďalej podotýka, že si musíme  uvedomiť, že prevádzkujeme stravovanie. Vo všetkých 

navrhovaných VZN to je o tom, že konečne bude mať kuchyňa Centra sociálnych služieb pokryté 

náklady. Za tri VZN to robí  73 000 €, ktoré sme doplácali každoročne z obecného rozpočtu, 

pretože sa niekto nevenuje stravovaciemu procesu po ekonomickej stránke. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – všetko na rokovaní sociálnej komisie prebrali, 

sú s tým stotožnení. Napadlo ju prichystať pre mobilných klientov CSS miestnosť s notebookmi, 

aby sa s príbuznými mohli spájať alebo notebook alebo tablet priniesť na izbu. 

(Mgr. Stanislava Kupšová – takúto miestnosť už mali, ale klienti nemali o to záujem) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – podporí Daniela pri zrušení úhrady za mobil u Makovčanov, cudzí 

klienti nech platia. 

Má výhradu k nepravdivému tvrdeniu Ing. Mariána Masnicu, že obec doplácala  75 000 € ročne z 

rozpočtu, myslí si, že sú to nepresné informácie. 

(p. Elena Trebulová – vyčíslila vývoj príjmov a výdavkov zariadenia sociálnych služieb a strata je  

                                    nasledovná: v roku 2018 je strata 19 183 €, v roku 2019 strata 71 334 €,  

                                    v roku 2020 strata 67 572 €, v roku 2021 strata 67491 €, v roku 2022 strata  

                                    97 978 €.) 

(Ing. Marián Masnica – za nepravdivé tvrdenie sa ospravedlnil) 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – akú úhradu platí klient v CCS? 

(Mgr. Stanislava Kupšová – v IV. stupni odkázanosti chodiaci klient  platil po starom 436 € za 31 

dní, v VI. stupni odkázanosti platil 491 €. Po novom to bude cca o 100 € viac. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – upozorňuje, že pokiaľ je zriaďovateľom centra sociálnych 

služieb alebo podobného zariadenia fyzická osoba, resp. súkromník, človek umiestnený v takomto 

súkromnom zariadení môže žiadať o finančný príspevok obec, v ktorej má umiestnený občan trvalý 

pobyt. Takéto žiadosti o preplatenie  obdržala aj Obec Makov, robilo to 1 600 €. My ako verejný 

poskytovateľ túto možnosť  nemáme. 
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Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

Návrh uznesenia, s pripomienkou Ing. Daniela Brezinu, PhD. vypustiť úhradu za užívanie vlastného 

mobilného telefónu: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Makov o poskytovaní sociálnych služieb v Centre 

sociálnych služieb Makov 62. 

 

B/ s a   u z n i e s l o  

 

na  Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 4/2023 o poskytovaní sociálnych služieb 

v Centre sociálnych služieb Makov 62. 

 

C/  r u š í 

 

dňom 27.02.2023 VZN Obce Makov č. 3/2022 o poskytovaní sociálnych služieb v Centre 

sociálnych služieb Makov 62. 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 53/2023 bolo prijaté. 

 

 

11.  NÁVRH VZN OBCE MAKOV O FINANCOVANÍ ORIGINÁLNYCH KOMPETENCIÍ  

       OBCE MAKOV NA ÚSEKU  ŠKOLSTVA 

 

 

Návrh predmetného VZN predložila Mgr. Iveta Chromíková, zamestnankyňa OÚ. 

 

Návrh predkladaného VZN o financovaní originálnych kompetencií Obce Makov na úseku školstva 

je predložený na prerokovanie obecnému v zmysle § 6, ods. 12 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 
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V súlade s § 6, ods. 12, písm. c) zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve, obec je povinná v rámci svojich originálnych kompetencií určiť vo VZN: 

- podrobnosti financovania základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl 

a školských zariadení, 

- výšku finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základných umeleckých škôl, 

materských škôl a školských zariadení, 

- lehotu na predloženie údajov potrebných na financovanie základných umeleckých škôl, 

jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení, 

- deň v mesiaci, v ktorom územná samospráva poskytne finančné prostriedky školám 

a školským zariadeniam. 

 

Predmetné VZN sa predkladá každoročne, účelom tohto všeobecne záväzného nariadenia je 

určiť výšku a spôsob použitia dotácie    na mzdy a prevádzku elokovaného pracoviska – triedy 

predprimárneho vzdelávania (materská škola), školského klubu detí, centra voľného času 

a výdajnú školskú jedáleň. 

Zabezpečenie chodu týchto prevádzok patrí medzi originálne kompetencie obce, čo znamená, že 

štát neposkytuje špecifické finančné dotácie na zabezpečenie ich chodu. V rámci podielových daní 

musí kryť financovanie týchto zariadení vo svojej zriaďovateľskej kompetencii každá obec v plnom 

rozsahu sama (mzdy, tovary, služby, kapitálové výdavky, prevádzkové náklady, všetky opravy). 

Výšku dotácie z rozpočtu obce na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy a na dieťa 

školských zariadení na území obce Makov určuje VZN na základe jednotkového koeficientu 

a koeficientu pre príslušnú organizačnú jednotku. 

 

Pre rok 2023 bol stanovený konečný jednotkový koeficient vo výške 107,54 € na žiaka. V roku 

2022 to bolo 98,64 €, v roku 2021 to bolo 91,47 € na žiaka, v roku 2020 to bolo 95,28. 

 

Navrhovaná výška dotácie v predkladanom VZN je vypočítaná nasledovne: 

1) Ročná výška dotácie na mzdy a prevádzku pre materskú školu sa určí ako súčin počtu detí     

v materskej škole, ktorý škola vykázala k 15. septembru predchádzajúceho  kalendárneho     

roka a výšky dotácie na mzdy a prevádzku (podľa hodnoty jednotkového koeficientu 107,54 

a koeficientu 27,3 z prílohy č. 3 nariadenia vlády SR č. 668/2004 Z. z.)  určenej v prílohe č. 1 

tohto VZN............ 61 detí x 27,3 x 107,54 = 179 086 €  

(v roku 2022 to bolo 150 801 €/56 detí, v roku 2021 to bolo 139 839 €/56 detí ,  v roku 2020 to 

bolo 114 450 €/44 detí) 

2) Ročná výška dotácie na mzdy a prevádzku pre školský klub detí sa určí ako súčin počtu žiakov 

v školskom klube detí základnej školy, ktorý základná škola vykázala k 15. septembru 

predchádzajúceho kalendárneho roka a výšky dotácie     na mzdy a prevádzku (podľa hodnoty 

jednotkového koeficientu 107,54 a koeficientu 6,0 z prílohy č. 3 nariadenia vlády SR č. 

668/2004 Z. z.) určenej v prílohe č. 1 tohto VZN......52 detí x 6 x 107,54   =       33 553 € 

( v roku 2022 to bolo 33 143 €/56 žiakov, v roku 2021 to bolo 33 478 €/61 žiakov, v roku 2020 

to bolo 36 016 €/63 žiakov ) 

3) Ročná výška dotácie na mzdy a prevádzku pre centrum voľného času sa určí ako súčin počtu 

detí od 5 rokov veku do dovŕšenia 15 rokov veku s trvalým pobytom  na území obce podľa 

stavu k 1. januáru kalendárneho roka, v ktorom sa zisťovanie uskutočňuje a výšky dotácie na 

mzdy a prevádzku (podľa hodnoty jednotkového  koeficientu 107,54  a koeficientu 1,1 z prílohy 

č. 3 nariadenia vlády SR č. 668/2004 Z. z.)  určenej v prílohe č. 1 tohto VZN......130 x 1,1 x 

107,54   = 15 378 €  

(v roku 2022 to bolo 15 625 €/144 žiakov, v roku 2021 to bolo 13 986 €/139 žiakov, v roku 

2020 to bolo 15 302 €/146 žiakov) 

4) Ročná výška dotácie na mzdy a prevádzku pre výdajnú školskú jedáleň  sa stanovuje ako 

súčin počtu žiakov základnej školy, ktorý základná škola vykázala k 15. septembru 
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predchádzajúceho kalendárneho roka a výšky dotácie na mzdy a prevádzku (podľa hodnoty 

jednotkového koeficientu 107,54  a koeficientu 1,8 z prílohy č. 3 nariadenia vlády SR č. 

668/2004 Z. z.) určenej v prílohe č. 1 tohto VZN........ 157 x 1,8 x 107,54   = 30 391 €  

(v roku 2022 to bolo 27 165 €/153 žiakov v roku 2021 to bolo 25 850 €/157 žiakov, roku 2020 

to bolo 27 955 €/163 žiakov). 

  

Ročná výška dotácie sa delí pre Základnú školu s materskou školou v Makove, kde sa strava 

vydáva a Centrum sociálnych služieb v Makove, kde sa strava pripravuje. 

- Pre príjemcu Základná škola s materskou školou sa ročná výška dotácie stanovuje           na 

prevádzku pre výdajnú školskú jedáleň na základe skutočných výdavkov predchádzajúceho 

roka na tovary a služby v budove Elokované pracovisko - triedy predprimárneho 

vzdelávania, Makov 146, 023 56  Makov.  

- Pre príjemcu Centrum sociálnych služieb Makov, Makov 62, 023 56  Makov sa ročná výška 

dotácie stanovuje na mzdy a prevádzku pre výdajnú školskú jedáleň.  

Pre rok 2023 došlo medzi inštitúciami Obecný úrad , ZŠ s MŠ a CSS k dohode, že dotácia 

určená do rozpočtu ZŠ s MŠ Makov o výške 7 000 € bude celá presunutá do rozpočtu Centra 

sociálnych služieb Makov, kde sa zabezpečuje strava. 

 

Obec Makov, okrem príjmu, ktorý dostáva z podielových daní pre materskú školu a školské 

zariadenia a ktorý takto rozdeľuje základnej škole s materskou školou v plnom rozsahu, dáva naviac 

ZŠ s MŠ všetky príjmy, ktoré tieto zariadenia (MŠ, ŠKD,CVČ) vyberajú a ktoré si stanovili 

v návrhu rozpočtu pre rok 2023. U Elokovaného pracoviska -MŠ ide o vyberané poplatky za dieťa 

v MŠ, poplatky za prenájom priestorov (lekáreň) v budove MŠ, u ZŠ s MŠ   ide o poplatky v ŠKD, 

CVČ, nájom telocvične, príjem za zber papiera.  

 

Návrh VZN bol zverejnený na webovej stránke a úradnej tabuli Obce Makov dňa 26.01.2023. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzné nariadenie Obce Makov o financovaní originálnych kompetencií Obce 

Makov na úseku školstva. 

 

 

 

B/ s a   u z n i e s l o 

 

na Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 5./2023 o financovaní originálnych kompetencií 

Obce Makov na úseku školstva. 

 
C/  r u š í  

 

dňom 20.02. 2023 VZN Obce Makov č. 1/2022 o financovaní originálnych kompetencií Obce 

Makov na úseku školstva. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 54/2023 bolo prijaté. 

 

 

12.  INFORMATÍVNA SPRÁVA O PODANÝCH ŽIADOSTIACH O DOTÁCIU 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu, v zastúpení Obce Makov  predkladá poslancom Obecného 

zastupiteľstva v Makove prehľad projektových žiadostí , do ktorých sa obec zapojila v období       

od 12/2022 do 02/2023, ako i do projektových zámerov, do ktorých sa pripravuje zapojiť 

v najbližšom období. 

Uvedené vyplýva zo skutočnosti, že uvedené projektové žiadosti sú naviazané na rozpočet obce 

nákladmi na prípravu projektov/projektové činnosti stavebné, resp. pre podanie projektov, 

inžinierska činnosť z nich vyplývajúca, majetkoprávne vysporiadania a v prípade úspešnosti ich 

premietnutie do rozpočtu obce pri jeho úpravách. 

                                                                                                                                   

Prehľad projektov podaných Obcou Makov za obdobie 12/2022 – 02/2023 

1. Žiadosť o poskytnutie dotácie na podporu rozvoja sociálnych služieb a dotácie na 

podporu vykonávania opatrení sociálnoprávnej ochrany a sociálnej kurately 

Žiadateľ: Obec Makov, Makov č. 60, 023 56  Makov , IČO: 00314129 

Cieľ projektu: Rozvoj a zlepšenie poskytovaných sociálnych služieb v Obci Makov. 

                          Zakúpenie osobného automobilu so špeciálnou výbavou – izotermickou 

izoláciou a protisklzovou úpravou pre zabezpečenie rozvozu stravy pre seniorov 

a hendikepovaných občanov Obce Makov 

 

Celkové výdavky na projekt: 31 500 E, z toho vlastné zdroje 3 500 E, požadovaná suma 

dotácie 28 000 E.  Jedná sa o bežné výdavky. Jedná sa o nákup špeciálneho osobného 

vozidla podľa cenovej ponuky, s predpokladanou celkovou cenou 27 000,- E s DPH 

s možnosťou zabudovania úprav. Chladiarenska izolácia – úprava vozidla pre rozvoz stravy 

predstavuje celkovú cenu 4500 E s DPH. 

Projekt bol podaný 27.12.2022 na Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej 

republiky. 

Projekt bol doplnený na základe výzvy MPSV a R SR, nesprávne potvrdenie Inšpektorátu 

práce Žilina /5 rokov – 3 roky/ 

Stav projektu: Splnili sme formálne náležitosti výzvy a projekt je v posudzovaní. 

2. Žiadosť o poskytnutie dotácie na podporu rozvoja sociálnych služieb a dotácie na 

podporu vykonávania opatrení sociálnoprávnej ochrany a sociálnej kurately 
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Žiadateľ: Obec Makov, Makov č. 60, 023 56  Makov , IČO: 00314129 

Cieľ projektu: Rozvoj a zlepšenie poskytovaných sociálnych služieb  cez dovybavenie 

vnútorných priestorov Zariadenia pre seniorov Makov. 

                          Zakúpenie 16 kusov špeciálnych polohovateľných postelí 

a antidekubitných matracov pre inkontinentných pacientov pre ZPS Makov 

Celkové výdavky na projekt: 17 711 E, z toho vlastné zdroje 1 961 E, požadovaná suma 

dotácie 15 750 E.  Jedná sa o bežné výdavky. Jedná sa o nákup polohovateľných 

plnoautomatických postelí s nosnosťou 190 kg, napájaním 240 V, postelí 16 kusov s cenou 

za kus 890 s DPH, čo za 16 kusov predstavuje 14 240 E s DPH a antidekubitných matracov 

s cenou za kus 192 E s DPH a celkovou cenou matracov 3072 E s DPH.špeciálneho 

osobného vozidla podľa cenovej ponuky, s celkovou cenou 27 000,- E s DPH s možnosťou 

zabudovania úprav. Chladiarenska izolácia – úprava vozidla pre rozvoz stravy predstavuje 

celkovú cenu 4500 E s DPH. 

Projekt bol podaný 27.12.2022 na Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej 

republiky. 

Projekt bol doplnený na základe výzvy MPSV a R SR, nesprávne potvrdenie Inšpektorátu 

práce Žilina /5 rokov – 3 roky/ 

Stav projektu: Splnili sme formálne náležitosti výzvy a projekt je v posudzovaní. 

3. Žiadosť o poskytnutie dotácie na projekt: Záhrada starých čias 

Žiadateľ: Základná škola s materskou školou Makov, r.o., Makov č. 264, 023 56  Makov 

Cieľ projektu: Zveľadenie úžitkovej a rekreačnej časti školského areálu. Viesť deti k úcte 

k práci predkov, ktorí si dokázali dopestovať vlastné suroviny a vyrobiť z nich produkty ako 

bylinky na čaj, maliny na džem, ríbezle na sirup a pod. Poznávať a pestovať rôzne druhy 

bylín. Vybudovanie úžitkových plôch s kríkmi, vybudovanie záhrady starých čias, 

rozmiestnenie búdok pre vtáctvo, domčekov pre hmyz, včielok a zážitkového chodníka. 

Miesto realizácie: Pozemok CKN 267/1 za Učebným pavilónom ZŠ č. 264 a Telocvičňou 

a klubom detí a mládeže č. 317. 

Celkové výdavky na projekt: 2 000 E, z toho vlastné zdroje 400 E, z toho spoluúčasť Obce 

Makov 150 E.  Jedná sa o bežné výdavky a mäkký projekt. Projekt bol podaný 11.01.2022 

v Nadácii Ekopolis. V grantovom programe Zelené OÁZY. 

Stav projektu: Splnili sme formálne náležitosti výzvy, projekt nebol úspešný v posudzovaní. 

4. Žiadosť o poskytnutie dotácie na projekt: Záhrada starých čias 

Žiadateľ: Základná škola s materskou školou Makov, r.o., Makov č. 264, 023 56  Makov 

Cieľ projektu: Zveľadenie úžitkovej a rekreačnej časti školského areálu. Viesť deti k úcte 

k práci predkov, ktorí si dokázali dopestovať vlastné suroviny a vyrobiť z nich produkty ako 

bylinky na čaj, maliny na džem, ríbezle na sirup a pod. Poznávať a pestovať rôzne druhy 

bylín. Vybudovanie úžitkových plôch s kríkmi, vybudovanie záhrady starých čias, 

rozmiestnenie búdok pre vtáctvo, domčekov pre hmyz, včielok a zážitkového chodníka. 

Miesto realizácie: Pozemok CKN 267/1 za Učebným pavilónom ZŠ č. 264 a Telocvičňou 

a klubom detí a mládeže č. 317. 

            Celkové výdavky na projekt: 2 000 E, z toho vlastné zdroje 200 E.  Jedná sa o bežné  

            výdavky a mäkký projekt. Projekt bol podaný v identickom rozsahu  v Grantovom programe  

            Nadácie KIA Slovakia. 

Stav projektu: Splnili sme formálne náležitosti výzvy, projekt je v posudzovaní. 

5. Zapojenie sa Obce Makov z OP Slovensko 

Žiadateľ: Obec Makov, Makov č. 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129 

Cieľ projektu a Názov projektu: Zateplenie budovy Domu kultúry Makov, s.č. 59 

a revitalizácia fasádneho riešenia 
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Predmetom projektu je realizácia zateplenia východnej, severnej a západnej strany budovy 

Domu kultúry, s.č. 59 na súčasné STN normy 

Projekt je stavebne povolený pod názvom rekonštrukcia Domu kultúry s č. stavebného 

povolenia Výsrt-14-534-TX1- Ma-1416/KC-2014-Jt. Stavebné povolenie bolo vydané 

v roku 2014 a je právoplatné do 31.12.2025. Stavba bola začatá, vymenené sú všetky 

výplňové otvory, okná a dvere. Zateplený a vymenený je strešný plášť a zateplená je južná 

strana Domu kultúry. Ostáva zatepliť a vymeniť východnú, severnú a západnú stranu Domu 

kultúry Makov č. 58.Rozpočtové náklady očakávame na úrovni 180 000 s DPH. 

Miesto realizácie: Dom kultúry Makov č. 58. 

Upozornenie, výzva nebola vypísaná, avšak keď bude vypísaná Obec Makov požiadala, že 

chce tento projekt financovať z OP Slovensko s tým, že zásobník projektov a jeho 

koordináciu pripravuje Žilinský samosprávny kraj.  

Do vypísania výzvy je potrebné aktualizovať projekt, stavebné povolenie a rozpočet., 

 

6. Projekt Obecný úrad Makov č. 60 – zníženie energetickej náročnosti 

Žiadateľ: Obec Makov, Makov č. 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129 

Cieľ projektu a Názov projektu: Projekt Obecný úrad Makov – zníženie energetickej 

náročnosti 

Predmetom riešenia projektu je zníženie energetickej náročnosti budovy Obecného úradu 

Makov. Na zateplenie je navrhnutý zatepľovací systém na báze minerálnej vlny hr. 180 mm, 

sokel hr. 120 mm, strešný plášť minerálnou vlnou hr. 200 mm. Rozsah stavebných prác 

bude pozostávať v zateplení obvodového plášťa, podláh a stropov, výmene okien a dverí, 

odstránení vád, úprave fasádnych náterov, omietok, obkladov, výmene parapetov, 

ochranných mreží, demontáži a spätnej montáži bleskozvodu. 

            Projekt je stavebne povolený pod názvom Obecný úrad Makov č. 60 – zníženie energetickej  

            náročnosti s č. stavebného povolenia Výst-4-93-TX1-Tk-661/Kc-2017-Št. zo dňa  

            23.02.2017. Stavebné povolenie bolo vydané v roku 2017, v súčasnosti pod č. Výst. R 416- 

            S86/2032/UV a RM zo dňa 03.02.2023 sme predĺžili jeho platnosť do 31.12.2028.  

            Spracovali sme nový tepelno technický posudok  budovy Obecný úrad Makov – zníženie  

            energetickej náročnosti Prof. Ing. Jozefom Štefkom, CSc. , ktorý odstraňuje chyby  

            predchádzajúceho projektu a spracovali sme odborný rozpočet projektu, ktorý v cenovej  

            úrovni 02/2023 predstavuje sumu 231 867 E s DPH. Taktiež sme vyžiadali nové vyjadrenie  

            Správy CHKO Kysuce ako územne príslušnej organizácie ochrany prírody a krajiny  

            k záujmom ochrany prírody a krajiny pri tomto projekte. 

Miesto realizácie: budova Obecného úradu Makov, Makov č. 60, 023 56  Makov stojaca na 

pozemku CKN 207/5 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 393 m2. 

Obec Makov sa bude uchádzať o podporu vo výzve Enviromentálneho fondu na zníženie 

energetickej náročnosti verejných budov v termíne do 02.03.2023. Projekt sme aktualizovali 

o vyššie uvedené veci, ktorými sme sa snažili odstrániť nedostatky predchádzajúcich podaní 

7. Projekt sociálno právnej ochrany detí a sociálnej kurately ŽSK – pripravujeme. 

V súčasnosti je vypísaná výzva Žilinského samosprávneho kraja na projekty sociálnoprávnej 

ochrany detí a sociálnej kurately s termínom podania do 31.03.2023. 

Jedná sa nízkoprahové programy, preventívne programy, sociálnu inklúziu. Pripravujeme 

projekt na vyplnenie deťom v hmotnej núdzi a deťom zo sociálne slabšieho prostredia na 

obdobie prázdnin, kedy nevyvíjajú činnosť naše školské zariadenia. 

8. Projektové výzvy na rok 2023 na rozvoj odpadového a obehového hospodárstva 

s termínom uzavretia 17.04.2023 

            Enviromentálny fond presunul tieto výzvy z každoročného koncoročného termínu na termín  
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            do 17.04.2023. Obec Makov sa chce do uvedených žiadostí o podporu zapojiť v činnostiach: 

            C 1, C 4: triedený zber komunálneho odpadu, max. možná výška dotácie do 80 000 E. 

            C2, C5: Predchádzanie vzniku biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov  

            a zhodnocovanie BRKO, max. výška dotácie do 200 000 E, z toho výstavba malej  

            kompostárne môže byť do 50 000 E. 

            C3, C 6: Zavedenie a zlepšovanie triedeného zberu v obciach, vybudovanie zberných  

            dvorov, priestoru na prípravu na opätovné použitie a centier na opätovné použitie, do  

           150 000 E, z toho dobudovanie priestoru zberného dvora môže byť do 40 000 E a na centrum  

           opätovného používania môže byť 30 000 E. 

       

            Dali sme posúdiť a nezapojili sme sa do: 

 

1. Projektu  Lesnej cesty Buková, ktorý projekt má spracovaný a bol stavebne povolený 

Firme VODOHOSPODÁR Makov, spol. s.r.o ešte v roku 2014.  

Bola vypísaná výzva v programe 4.3 – Podpora na investície do infraštruktúry súvisiacej 

s vývojom, modernizáciou alebo prispôsobením lesného hospodárstva pre právnické osoby 

obhospoodarujúce lesy s minimálnou výmerou 10 ha, čo naša firma Vodohospodár Makov, 

spol. s r.o. spĺňa na výstavbu, rekonštrukciu a prestavbu existujúcich lesných ciest kategórie 

1 L, 2L, 3L, ktoré sú verejnosti prístupné bezplatne a prostredníctvom, ktorých sa 

zabezpečujú multifunkčné aspekty lesa, odvoz dreva, prístup hasičskej techniky, ochrana 

biodiverzity. Vykonali sme potrebné jednania týkajúce sa aktualizácie projektu, aktualizácie 

rozpočtu, prípadného podania projektu, avšak museli sme od podania projektu ustúpiť, 

nakoľko firma Vodohospodár Makov, spol. s r.o. nie je oprávnená na podanie projektu 

z dôvodu, že je v červených číslach. 

 

2. Takisto bola vyhlásená výzva č. 2022/002 na Výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu 

športovej infraštruktúry, ktorá je do 17.04.2023,  s limitom na 1 žiadosť od 100 000 E do 

1 100 000 E, kde by bola vhodná komplexná rekonštrukcia školského ihriska pri základnej 

škole. Zatiaľ nedošlo k prejednaniu uvedeného zámeru medzi vedením ZŠ a MŠ 

s konečným rozhodnutím a keďže sa táto výzva opakuje každoročne a je k nej potrebný 

projekt, stavebné povolenie, je potrebné sa uvedenej výzve venovať s tým, že v roku 2023 

by sa pripravil projekt a stavebné povolenie a o podporu by sa požiadalo v roku 2024. 

3. Takisto bola vyhlásená výzva na poskytnutie žiadostí o poskytnutie dotácie na pokrytie 

dodatočných nákladov v dôsledku zvýšenia cien plynu a elektriky do 22.12.2022, nezapojili 

sme sa, nakoľko sme neboli oprávnení. 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 12: 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – veľkým problémom je veľká rozpracovanosť 

projektov, ale neboli doložené požadované veci, preto sme neboli ani úspešní. Teraz sa snažíme 

napasovať súčasné výzvy na už rozpracované projekty. 

Takéto informácie o podávaných projektoch chceme  predkladať každé 2 mesiace. 

 

Mgr. Mária Bajcárová, poslankyňa OZ – za školu dopĺňa získanie cca 1 700 € z Nadácie KIA 

Slovakia na výučbový software pre žiakov a takisto z operačného projektu Ľudské zdroje získali 8 

ks notebookov pre učiteľov. Tento rok bude končiť aj projekt v rámci Erasmu, v rámci ktorého 

získali cca 6 000 €. 
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Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – o chvíľu budeme schvaľovať rozpočet, je nevyhnutné pri 

súčasnej situácii využívať práve tento druh príjmov do obecného rozpočtu. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – čo sa týka fotovoltaiky, nie sme na to pripravení, vyšlo je 

ale, že v okrese sa môže zapojiť do tejto výzvy 6 budov a jednou z nich je naše Centrum sociálnych 

služieb. To by sme mohli zvládnuť, treba to doplniť. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – pred voľbami Ing. Marián Masnica povedal, že sa obec mala zapojiť 

do výzvy na opravu cesty, nemali sme ale na zapojenie sa nárok, pretože pri pozemkových 

úpravách malo byť zadanie, čo nebolo, tým pádom sme sa do projektu nemohli zapojiť. 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – čiastočne má pravdu, ale do tejto výzvy sa určite  

                                    zapojíme, aspoň s jednou cestou. Takýto projekt podával v Turzovke a získali  

                                   1 milión €. Nemal prístup ku všetkým informáciám, výzva nie je iba na cestu,  

                                   ale na cestu s ostatnými cestnými prvkami, napr. systémy zadržiavania vody.) 

(Mgr. Marta Sláviková – firma, ktorej to obec zadala za predchádzajúceho vedenia, vyhodnotila, že  

                                   do výzvy ísť nemôžeme, prácu urobili povrchne, pretože zapojiť sme sa  

                                   mohli, a to rekonštrukcia cesty + zadržiavanie vody) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a  v e d o m i e 

 

zapojenie sa Obce Makov a obcou zriadených organizácií do nasledovných projektových žiadostí: 

 

1. Žiadosť o poskytnutie dotácie na podporu rozvoja sociálnych služieb a dotácie na 

podporu vykonávania opatrení sociálnoprávnej ochrany a sociálnej kurately 

Žiadateľ: Obec Makov, Makov č. 60, 023 56  Makov , IČO: 00314129 

Cieľ projektu: Rozvoj a zlepšenie poskytovaných sociálnych služieb v Obci Makov 

                          Zakúpenie osobného automobilu so špeciálnou výbavou – izotermickou 

izoláciou a protisklzovou úpravou pre zabezpečenie rozvozu stravy pre seniorov 

a hendikepovaných občanov Obce Makov 

Celkové výdavky na projekt: 31 500 E, z toho vlastné zdroje 3 500 E, požadovaná suma 

dotácie 28 000 E.  Jedná sa o bežné výdavky. Jedná sa o nákup špeciálneho osobného 

vozidla podľa cenovej ponuky, s predpokladanou celkovou cenou 27 000,- E s DPH 

s možnosťou zabudovania úprav. Chladiarenska izolácia – úprava vozidla pre rozvoz stravy 

predstavuje celkovú cenu 4500 E s DPH. 

Projekt bol podaný 27.12.2022 na Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej 

republiky. 

 

2. Žiadosť o poskytnutie dotácie na podporu rozvoja sociálnych služieb a dotácie na 

podporu vykonávania opatrení sociálnoprávnej ochrany a sociálnej kurately 

Žiadateľ: Obec Makov, Makov č. 60, 023 56  Makov , IČO: 00314129 

Cieľ projektu: Rozvoj a zlepšenie poskytovaných sociálnych služieb  cez dovybavenie 

vnútorných priestorov Zariadenia pre seniorov Makov. 
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                          Zakúpenie 16 kusov špeciálnych polohovateľných postelí 

a antidekubitných matracov pre inkontinentných pacientov pre ZPS Makov 

Celkové výdavky na projekt: 17 711 E, z toho vlastné zdroje 1 961 E, požadovaná suma 

dotácie 15 750 E.  Jedná sa o bežné výdavky. Jedná sa o nákup polohovateľných 

plnoautomatických postelí s nosnosťou 190 kg, napájaním 240 V, postelí 16 kusov s cenou 

za kus 890 s DPH, čo za 16 kusov predstavuje 14 240 E s DPH a antidekubitných matracov 

s cenou za kus 192 E s DPH a celkovou cenou matracov 3072 E s DPH.špeciálneho 

osobného vozidla podľa cenovej ponuky, s predpokladanou celkovopu cenou 27 000,- E 

s DPH s možnosťou zabudovania úprav. Chladiarenska izolácia – úprava vozidla pre rozvoz 

stravy predstavuje celkovú cenu 4500 E s DPH. 

Projekt bol podaný 27.12.2022 na Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej 

republiky. 

 

3. Žiadosť o poskytnutie dotácie na projekt: Záhrada starých čias 

Žiadateľ: Základná škola s materskou školou Makov, r.o., Makov č. 264, 023 56  Makov 

Cieľ projektu: Zveľadenie úžitkovej a rekreačnej časti školského areálu. Viesť deti k úcte 

k práci predkov, ktorí si dokázali dopestovať vlastné suroviny a vyrobiť z nich produkty ako 

bylinky na čaj, maliny na džem, ríbezle na sirup a pod. Poznávať a pestovať rôzne druhy 

bylín. Vybudovanie úžitkových plôch s kríkmi, vybudovanie záhrady starých čias, 

rozmiestnenie búdok pre vtáctvo, domčekov pre hmyz, včielok a zážitkového chodníka. 

Miesto realizácie: Pozemok CKN 267/1 za Učebným pavilónom ZŠ č. 264 a Telocvičňou 

a klubom detí a mládeže č. 317. 

Celkové výdavky na projekt: 2 000 E, z toho vlastné zdroje 400 E, z toho spoluúčasť Obce 

Makov 150 E.  Jedná sa o bežné výdavky a mäkký projekt. Projekt bol podaný 11.01.2022 

v Nadácii Ekopolis. V grantovom programe Zelené OÁZY. 

 

4. Žiadosť o poskytnutie dotácie na projekt: Záhrada starých čias 

Žiadateľ: Základná škola s materskou školou Makov, r.o., Makov č. 264, 023 56  Makov 

Cieľ projektu: Zveľadenie úžitkovej a rekreačnej časti školského areálu. Viesť deti k úcte 

k práci predkov, ktorí si dokázali dopestovať vlastné suroviny a vyrobiť z nich produkty ako 

bylinky na čaj, maliny na džem, ríbezle na sirup a pod. Poznávať a pestovať rôzne druhy 

bylín. Vybudovanie úžitkových plôch s kríkmi, vybudovanie záhrady starých čias, 

rozmiestnenie búdok pre vtáctvo, domčekov pre hmyz, včielok a zážitkového chodníka. 

Miesto realizácie: Pozemok CKN 267/1 za Učebným pavilónom ZŠ č. 264 a Telocvičňou 

a klubom detí a mládeže č. 317. 

Celkové výdavky na projekt: 2 000 E, z toho vlastné zdroje 200 E.  Jedná sa o bežné 

výdavky a mäkký projekt. Projekt bol podaný v identickom rozsahu  v Grantovom  

programe Nadácie KIA Slovakia. 

 

 

5. Zapojenie sa Obce Makov z OP Slovensko 

Žiadateľ: Obec Makov, Makov č. 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129 

Cieľ projektu a Názov projektu: Zateplenie budovy Domu kultúry Makov, s.č. 59 

a revitalizácia fasádneho riešenia 

Predmetom projektu je realizácia zateplenia východnej, severnej a západnej strany budovy 

Domu kultúry, s.č. 59 na súčasné STN normy 

Projekt je stavebne povolený pod názvom rekonštrukcia Domu kultúry s č. stavebného 

povolenia Výsrt-14-534-TX1- Ma-1416/KC-2014-Jt. Stavebné povolenie bolo vydané 
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v roku 2014 a je právoplatné do 31.12.2025. Stavba bola začatá, vymenené sú všetky 

výplňové otvory, okná a dvere. Zateplený a vymenený je strešný plášť a zateplená je južná 

strana Domu kultúry. Ostáva zatepliť a vymeniť východnú, severnú a západnú stranu Domu 

kultúry Makov č. 58.Rozpočtové náklady očakávame na úrovni 180 000 s DPH. 

Miesto realizácie: Dom kultúry Makov č. 58. 

Upozornenie, výzva nebola vypísaná, avšak keď bude vypísaná Obec Makov požiadala, že 

chce tento projekt financovať z OP Slovensko s tým, že zásobník projektov a jeho 

koordináciu pripravuje Žilinský samosprávny kraj.  

Do vypísania výzvy je potrebné aktualizovať projekt, stavebné povolenie a rozpočet. 

 

6. Projekt Obecný úrad Makov č. 60 – zníženie energetickej náročnosti 

Žiadateľ: Obec Makov, Makov č. 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129 

Cieľ projektu a Názov projektu: Projekt Obecný úrad Makov – zníženie energetickej 

náročnosti 

Predmetom riešenia projektu je zníženie energetickej náročnosti budovy Obecného úradu 

Makov. Na zateplenie je navrhnutý zatepľovací systém na báze minerálnej vlny hr. 180 mm, 

sokel hr. 120 mm, strešný plášť minerálnou vlnou hr. 200 mm. Rozsah stavebných prác 

bude pozostávať v zateplení obvodového plášťa, podláh a stropov, výmene okien a dverí, 

odstránení vád, úprave fasádnych náterov, omietok, obkladov, výmene parapetov, 

ochranných mreží, demontáži a spätnej montáži bleskozvodu. 

Projekt je stavebne povolený pod názvom Obecný úrad Makov č. 60 – zníženie energetickej 

náročnosti s č. stavebného povolenia Výst-4-93-TX1-Tk-661/Kc-2017-Št. zo dňa 

23.02.2017. Stavebné povolenie bolo vydané v roku 2017, v súčasnosti pod č. Výst. R 416-

S86/2032/UV a RM zo dňa 03.02.2023 sme predĺžili jeho platnosť do 31.12.2028. 

Spracovali sme nový tepelno technický posudok  budovy Obecný úrad Makov – zníženie 

energetickej náročnosti Prof. Ing. Jozefom Štefkom, CSc. , ktorý odstraňuje chyby 

predchádzajúceho projektu a spracovali sme odborný rozpočet projektu, ktorý v cenovej 

úrovni 02/2023 predstavuje sumu 231 867 E s DPH. Taktiež sme vyžiadali nové vyjadrenie 

Správy CHKO Kysuce ako územne príslušnej organizácie ochrany prírody a krajiny 

k záujmom ochrany prírody a krajiny pri tomto projekte. 

Miesto realizácie: budova Obecného úradu Makov, Makov č. 60, 023 56  Makov stojaca na 

pozemku CKN 207/5 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 393 m2. 

Obec Makov sa bude uchádzať o podporu vo výzve Enviromentálneho fondu na zníženie 

energetickej náročnosti verejných budov v termíne do 02.03.2023. Projekt sme aktualizovali 

o vyššie uvedené veci, ktorými sme sa snažili odstrániť nedostatky predchádzajúcich podaní 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 55/2023 bolo prijaté. 
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13.  STANOVISKO HLAVNEJ KONTROLÓRKY OBCE K NÁVRHU ROZPOČTU OBCE   

       MAKOV PRE ROK 2023 

 

Stanovisko k návrhu rozpočtu obce pre rok 2023 predložila hlavná kontrolórka obce, p. Elena 

Trebulová. 

 

Stanovisko spracovala na základe  predloženého návrhu rozpočtu Obce Makov na rok 2023             

a na základe predloženého viacročného rozpočtu na roky 2024 – 2025. Pri zostavovaní návrhu 

rozpočtu obce ekonomický odbor obecného úradu vychádzal z aktuálnej prognózy 

makroekonomického vývoja a vývoja daňových príjmov, ako aj z monitoringu rozpočtového 

hospodárenia obce. 

Návrh celkového rozpočtu na rok 2023 je zostavený ako prebytkový, čím je zabezpečená 

zákonná povinnosť zostavenia vyrovnaného alebo prebytkového rozpočtu. 

Obec zostavila  prebytkový návrh rozpočtu pre rok 2023 v sume 4 561,- €.  Bežný rozpočet je 

prebytkový vo výške 1 756,-€ .  Kapitálový rozpočet je rozpočtovaný so schodkom 42 549 €. 

Schodok kapitálového rozpočtu  je krytý finančnými operáciami –predpokladaným zostatkom 

prostriedkov z roku 2022 .                                 

 

Návrh rozpočtu bol zverejnený v zákonom stanovenej lehote, v súlade s § 9 ods. 2 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z .n. p., zverejnený na úradnej tabuli Obce Makov                     

a na webovej stránke  Obce Makov  viac ako 15 dní pred jeho schválením. 

 

Návrh rozpočtu je spracovaný v súlade s Metodickým pokynom Ministerstva financií SR, ktorým  

bol vydaný praktický a konkrétny manuál pre tvorbu programových štruktúr na úrovni miestnej 

a regionálnej samosprávy. 

Návrh zostaveného programového rozpočtu na rok 2023 spĺňa hlavnú podmienku zostavenia 

rozpočtu stanovenú v § 10 ods. 7 zákona č. 583/2004 Z .z.  o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy, a to povinné zostavenie bežného rozpočtu ako vyrovnaného, alebo prebytkového. 

Bežný rozpočet sa môže zostaviť ako schodkový, ak sa vo výdavkoch bežného rozpočtu rozpočtuje 

použitie účelovo určených prostriedkov poskytnutých zo štátneho rozpočtu, z rozpočtu Európskej 

únie alebo na základe osobitného predpisu nevyčerpaných v minulých rokoch, výška schodku takto 

zostaveného rozpočtu nesmie byť vyššia ako suma týchto nevyčerpaných prostriedkov. 

 

V návrhu rozpočtu sú zapracované transfery na prenesený výkon štátnej správy a transfery na 

vzdelávanie, ktoré je zabezpečené z dvoch zdrojov. Financovanie originálnych kompetencií sa  

zabezpečuje transferom z rozpočtu obce a financovanie prenesených kompetencií transferom zo  

štátneho rozpočtu. Transfer prostriedkov na školy bude potrebné upraviť  v  I. polroku 2023 na 

základe schváleného rozpisu pre jednotlivé obce  SR, vykonaného Ministerstvom školstva na rok 

2024. 

 

ROZPOČET PRÍJMOV                                                                                                                           

Predpokladaný návrh rozpočtu príjmov je potrebné považovať za rámcový, zohľadňuje 

predpokladané daňové a nedaňové príjmy, dotácie a transfery, ktorý prejde určitým vývojom 

v súvislosti s plnením najmä daňových príjmov zo štátneho rozpočtu prostredníctvom dane 

z príjmov poukázanej územnej samospráve a kapitálových príjmov. 

Bežné príjmy: 

Najdôležitejším  bežným príjmom je výnos dane z príjmov poukázaný územnej samospráve 

v zmysle zákona č. 564/2004 z príjmov fyzických osôb. Tento druh príjmu pre rok 2023 je 

rozpočtovaný vo výške  804 596 € . Podiel výšky sa odvíja od objemu vybranej dane z príjmov 
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fyzických osôb, prerozdeľovanej na obce podľa kritérií v zmysle nariadenia vlády o rozdeľovaní 

výnosu dane z príjmov územnej samospráve.                                                                                                                                                                                   

Ďalšie príjmy bežného rozpočtu tvorí daň z nehnuteľnosti, ktorá je rozpočtovaná vo výške 140 

150,-€. Pri tomto druhu dane došlo k navýšeniu jej  výšky oproti roku 2022 o 1 476,-€. 

Miestny poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady sa v zmysle zákona č. 

582/2004 Z. z. o miestnych daniach a poplatku za komunálne a drobné stavebné odpady v znení 

neskorších predpisov  platí za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, ktoré vznikajú na 

území Obce Makov. V roku 2022 bolo schválené VZN č. 4/2022 o miestnych poplatkoch v Obci 

Makov, ktoré nadobudlo účinnosť od 1.1.2023 a podľa neho je navrhnutý rozpočet príjmov pre rok 

2023. Rozpočet je navrhnutý vo výške 65 600,-€. 

Ostatné položky daňových príjmov ostali na úrovni minulého roka nedošlo k podstatným zmenám 

pri ich znížení alebo navýšení . 

Od 1.1.2023 nadobudlo účinnosť  Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2022 o miestnom poplatku za 

rozvoj v obci Makov. Obec  predpokladá príjem z tohto druhu poplatku vo výške 25 000,-€. 

Rozpočet nedaňových príjmov  stúpol oproti roku 2022 o 97 840,-€.   Nárast nedaňových príjmov 

nastal predovšetkým v položke 2.10 . réžia stravy v Zariadení pre seniorov, pre vlastných 

zamestnancov, žiakov ZŠ s MŠ a cudzích stravníkov o 79 481,-€ a  v položke 2.11.príjem za 

zdravotné úkony v zariadení sociálnych služieb na základe uzatvorených zmlúv so zdravotnými 

poisťovňami za vykonávanie zdravotných úkonov o 17 619,-€. 

 

Kapitálové príjmy: 

Kapitálové príjmy pre rok 2023 sú rozpočtované vo výške  10 000,-€ a budú dosiahnuté   

z plánovaného  predaja pozemkov zapísaných pod rodinnými domami po pozemkových úpravách 

ROZPOČET VÝDAVKOV                                                                                                                           

Výdavková časť rozpočtu na rok 2023 je zostavená z 12 programov, každý z nich sa delí na 

podprogramy, ktoré slúžia k plneniu zámeru jednotlivých programov a z ktorých niektoré sú 

členené na prvky. 

 

Bežné výdavky obce rozpočtované vo výške  2 680 088,- € sú naplánované na zabezpečenie 

základných samosprávnych kompetencií v oblasti výkonu miestnej verejnej správy podľa zákona  

SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a to menovite na všeobecné verejné služby, správa obce, 

požiarna ochrana, ochrana životného prostredia, vývoz a zneškodňovanie komunálneho odpadu, 

bývanie a občianska vybavenosť, údržba verejnej zelene, verejného osvetlenia, miestneho rozhlasu, 

údržba miestnych komunikácií, šport, kultúra,  výdavky na školstvo pre ZŠ s MŠ v Makove. 

V ďalšom na sociálne zabezpečenie, propagáciu obce, prevádzku a údržbu budov v správe obce, 

poistenie majetku obce,  údržba cintorína a domu smútku. 

Návrh rozpočtu zabezpečuje výdavky na prenesený výkon štátnej správy a to na úseku pozemných 

komunikácií, matričnej činnosti, zabezpečovanie výkonov registra obyvateľov, sociálnej pomoci, 

stavebného poriadku, starostlivosti o životné prostredie a štátneho školstva. 

Vo výdavkovej časti sú zahrnuté aj dotácie z rozpočtu obce vo verejnom záujme, ktoré obec 

poskytuje zo svojho rozpočtu športovým a kultúrnym klubom a občianskym združeniam v obci. Ide 

o dotácie, ktoré obec poskytuje za podmienok ustanovených VZN obce na podporu športu, kultúry, 

seniorov a detí v obci. 

 

 

Výdavkové finančné operácie sú rozpočtované vo výške 15 440,-€, ktoré predstavujú úhrady 

splátok úveru Bytový dom Čierne 17 a splátky ŠFRB  pre bytový dom Štandard 210. 

 

Kapitálové výdavky sú rozpočtované vo výške celkom 52 549,- €: 
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V programe  č.1.5. – strategické plánovanie rozvoja obce vo výške 10 000 € na vypracovanie 

pasportizácie miestnych komunikácií,                                                                                                                       

V podprograme 5.3.  – správa a údržba verejných priestranstiev a autobusových zástaviek 1 000 € 

na rekonštrukciu autobusovej zastávky u Holákov,                                                                                           

V  kapitole 6.1 .Základná škola  čiastka 25 325 € - Kapitálové výdavky z výnosu dane z príjmov 

určené pre základnú školu,                                                                                                                

V kapitole 6.2. materská škola vo výške 9 840 € - Kapitálové výdavky z výnosu dane z príjmov 

určené pre materskú školu,                                                                                                                              

V kapitole 10.1. zariadenie sociálnych služieb 6 384 €.  

 

Hlavná kontrolórka obce odporúča poslancom OZ návrh rozpočtu pre rok 2023 schváliť a zobrať na 

vedomie návrh rozpočtu Obce Makov a zriadených rozpočtových organizácií na roky 2024 a 2025. 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 13: 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – rozpočet, aj stanovisko si dôsledne prečítal a dáva do pozornosti, že 

nezahrnula do príjmu nájom z obecného lesa. 

Obec nedosiahne rozpočtovaný príjem z vlastníctva majetku a zároveň nebudú naplnené podmienky 

nájomnej zmluvy uzatvorenej podľa § 663 oz zo dňa 01.11.2009 o prenájme lesa medzi obcou 

a firmou vodohospodár makov spol. s r.o. 

(p. Elena Trebulová – je tam nájom 24 000 €) 

(Jozef Pavlík -v návrhu rozpočtu na str. 8, v položke 2.1 je uvedený príjem z nájmu za obecný les  

                       vo výške 24 000 €, čo je ale pohľadávka za rok 2022 a nájom na rok 2023 je 0 €) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – problematiku vidí inak, nevidí zmysle systematicky rúbať 

les. Na obecný les nazerá ako na majetok a z obecného lesa je dnes torzo, do veľkej miery je 

vyťažený, prínos z neho bude možno po 20 rokoch. Treba sa dohodnúť, aké investície ideme robiť 

a budeme hľadať výzvy, aby sme sa zapojili so žiadosťami o dotácie, samozrejme pri tom bude istá 

spoluúčasť. 

Daňová prognóza podielových daní klesla, energie sú zvýšené, zo zákona sú vyššie  aj mzdy 

zamestnancov. 

Na kapitálové výdavky nesiahne, z toho titulu tu nie je nájom zahrnutý, keď bude treba, vtedy sa e 

na nájom z obecného lesa siahne. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – podotýka, že hlavná kontrolórka obce je pri kontrolách povrchná, asi 

preto, lebo má aj zdravotné problémy, ale je už aj staršia a bolo by namieste pouvažovať o znížení 

jej úväzku a ušetrilo by sa 20 000 €. 

 

Navrhuje schváliť nájom z obecného lesa vo výške 30 000 € 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce, p. Eleny Trebulovej, k návrhu rozpočtu Obce Makov 

na rok 2023. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   Jozef Pavlík, Martin Pavlík 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 56/2023 bolo prijaté. 

 

 

 

14.  SCHVÁLENIE ROZPOČTU OBCE MAKOV PRE ROK 2023 

 

K návrhu rozpočtu sa v úvode vyjadril starosta obce, Ing. Stanislav Gašparík. 

 

Z tvorenia rozpočtu obcí do 2 000 obyvateľov sa stala obrovská politika. Štát obciam zobral         

618 mil. €, čo reálne samosprávam chýba. Už teraz majú niektoré samosprávy zobraté 

prekleňovacie úvery, niektoré obce pristúpili k úplnému vypínaniu verejného osvetlenia, rušia 

prevádzky materských škôl, prepúšťajú zamestnancov a pod. Nie je to o nečinnosti obcí, o tom bol 

aj minulotýždňový štrajk. 

Rozpočet tvoril s kolegami, nič nekamufloval, zahrnul tam reálne príjmy, reálne výdavky. Na 

kapitálové výdavky je tam minimum. Pokiaľ obec nemá reálny majetok, sme odkázaní na takýto 

návrh. 

 

NÁVRH PRÍJMOVEJ ČASTI ROZPOČTU: 

Daňové príjmy: 1 043 850 € 

Nedaňové príjmy: 520 041 € 

Školské zariadenia Obce Makov:15 690 €   

Materská škola:                             6 190 € 

ZŠ, zariadenia pre záujmové vzdelávanie: 9 500 € 

Granty a transfery:                                  924 659 € 

Strava v CSS:                                            87 885 €     

Strava Výdajňa ŠJ:                                    50 799 €     

Projekt cezhraničnej spolupráce                  9 000 €    

Poskytnutie NFP MPSVaR                        29 920 €     

Kapitálové príjmy:                                     10 000 € 

Príjmy bežné a kapitálové celkom:       2 691 844 €  

Príjmy celkom:                                    2 752 638 € 

 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 14- príjmová časť rozpočtu: 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – rozpočet bol dostatočne dlho zverejnený, mohli sme ho 

pripomienkovať. Účtovnícky je správny, ale vidieť, že rozpočet je pre driemajúce vedenie, nakoľko 

kapitálové výdavky sú iba vo výške 52 000 €, a to pre CSS necelých 7 000 €, pre MŠ 9 000 €, pre 
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ZŠ 25 000 €, pre obec 11 000 €, a to na pasport miestnych komunikácií 10 000 € a 1 000 € na 

autobusovú zastávku. 

Jeho plat bol 116 € mesačne, t. j. cena práce 250 €, teraz je plat zástupcu starostu 4-násobný, kde 

mesačná cena práce presiahne sumu 1 000 €. Keď robil zástupcu starostu Ing. Mariánovi 

Masnicovi, robil 4 roky zadarmo. Ak chceme byť skromní a pracovití, treba využívať externé 

zdroje. 

Chce, aby sa peniaze neprejedali. Zostatok na účte, keď končili, bol 182 921,75 €, minulý rok to 

bolo 260 000 €, predtým 150 000 € investovali na kapitálové výdavky. 

Navrhuje, aby  aj tento rok robili investície min. za 150 000 €. Nájom za obecný les navrhuje vo 

výške 30 000 €. Plat kontrolórky je navýšený o 40 %, toto navýšenie navrhuje na kapitálové 

výdavky. 

(p. Elena Trebulová –plat sa navyšuje zo zákona) 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – návrh rozpočtu je predložený účtovne správne. Aby 

neklamal poslancov, nie je tam zahrnutý úver, ktorý tam vždy zahrnutý bol a nikdy sa nezobral. Nie 

sú tam ani fiktívne predaje, ktoré sa nikdy neurobili. Rozpočet odráža stav s navýšením energií, 

o príspevok na energie žiadať nemôžeme. 

Ďalej dáva do pozornosti, že jeden deň po voľbách navýšil prevádzkovateľ skládky odpadu o 100 % 

skladočné.  

V rozpočte nie sú rozpustené finančné príspevky, to bude až po záverečnom účte. Rezervný fond je 

vo výške 53 000 €, ten rozpustiť nechcú, nakoľko rezervný fond obec musí mať. 

Čo sa týka odmeny zástupcu, vybral si ho starosta a navrhol mu plat polovičný, vybral si 30%-ný. 

Za 2 mesiace práce robil na veľa veciach, po ekonomickej stránke zistil, že zariadenie pre seniorov 

im vyrobilo stratu vo výške 330 000 €. 

Prebytok vo výške 182 000 € je zapojený v obecnom rozpočte, sú kryté v základnej škole a ostatné 

zostávajú na účte a použijú sa na to, na čom sa poslanci dohodnú. Nie na to, na čom sa dohodne 

starosta so zástupcom. 

Obec sa správa zodpovedne aj voči zamestnancom, zo zákona majú navýšenie mzdy o 7 %. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – náklady na odmeny predchádzajúceho vedenia sú 

porovnateľné s terajšími, pretože mal konateľ plat aj vo Vodohospodári. 

(p. Jozef Pavlík – mal taký istý plat ako p. Gajdoš pred ním) 

 

Nie sú v rozpočte zahrnuté kapitálové výdavky, ale my sa práve chceme uchádzať s projektmi 

o dotácie a nie je im cudzie slovo ani „úver“. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – treba v rozpočte opraviť v niektorých položkách ZpS na 

CSS. 

Zmenila sa výška dotácie pri zmene zariadenia pre seniorov na centrum sociálnych služieb? 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – dotácia bude rovnaká, len sa bude valorizovať) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – podotýka, že o 95 000 € budeme platiť viac za energie, 

takisto o 80 000 € viac za navýšenie miezd zamestnancov o 7 % + je vyššia inflácia. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – navrhuje dať hlasovať o návrhu nájmu za obecný les 30 000 €, čo je 

polovica z roku 2022. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ  - neplánujú zvýšenie nájmu za priestory 

lekárne? Nájom vo výške 150 € mesačne je dosť malý. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – je to iba  filiálka lekárne, nakoľko je tu počet obyvateľov  

                                         pod 2 000 a kedykoľvek môžu odísť. Rozprávali sa aj o presťahovaní do  
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                                         zdravotného strediska, súhlasia, len by sa museli urobiť nejaké stavebné  

                                         úpravy.) 

(Mgr. Mária Bajcárová – lekáreň je služba pre občanov, nebolo by dobre o ňu prísť.) 

(Ing. Daniel Brezina, PhD. – bol by takisto opatrný, aby sme kvôli nejakých 30 € mesačne neprišli  

                                         v obci o lekáreň) 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – máme nejaké plány s budovou starej hasičskej zbrojnice? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – názory sú rôzne a hasičská zbrojnica je problém. Možno  

                                                                 by sa dalo zapojiť do projektu z fondu na pamiatkovú  

                                                                 rekonštrukciu. Nechcel by budovu predávať. Budú  

                                                                 schválení členovia komisie, môže sa to na komisiách  

                                                                 prerokovať.) 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – návrh na vyrovnanie pôžičky Vodohospodár Makov 

spol. s r.o., chce, aby sa to premietlo do finančných operácií. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia p. Jozefa Pavlíka, poslanca OZ : 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

pre rok 2023 nájom za obecný les vo výške 30 000 €. 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Jozef Pavlík, Martin Pavlík 
 

Proti   :                                   Ing. Marián Masnica 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia Ing. Mariána Masnicu, zástupcu starostu obce : 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e, 

 

aby súčasťou rozpočtu bol aj rozpočet za Základnú školu s materskou školou a rozpočet Centra 

sociálnych služieb Makov. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :        Jozef Pavlík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 57/2023 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia : 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

ž i a d a 

 

starostu obce, Ing. Stanislava Gašparíka, preveriť výšku nájmu priestorov lekárne  v budove 

elokovaného pracoviska Materskej školy Makov. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Ing. Daniel Brezina, PhD.,  Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,   

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   Jozef Pavlík, Martin Pavlík 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Mgr. Mária Bajcárová,  Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                                Ladislav Kubačka 

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

 

NÁVRH  VÝDAVKOVEJ  ČASTI  ROZPOČTU: 

Program č. 1: PLÁNOVANIE, MANAŽMENT A KONTROLA 

1.1  Výkon funkcie starostu (49 346 €) 

1.2  Obecné zastupiteľstvo, komisie ( 27 183 €) 

1.3  Vnútorná kontrola (21 789 €) 

1.4  Členstvo v samosprávnych organizáciách a združeniach (7 901 €) 

1.5  Strategické plánovanie rozvoja obce ( 12 500 €) 

1.6  Právne služby obci (3 200 €) 

Program č. 2: SLUŽBY VYKONÁVANÉ OBCOU PRE SR 

2.1  Zabezpečovanie úkonov spojených s voľbami, ŠODB (4 200 €) 

2.2  Prenesený výkon štátnej správy na úseku ochrany ovzdušia a na úseku ochrany prírody  

       a krajiny (135 €) 
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2.3  Prenesený výkon štátnej správy na úseku štátnej vodnej správy (54€) 

2.4  Prenesený výkon štátnej správy na úseku územného konania, stavebného poriadku,  

       vyvlastňovacieho konania (15 546 €) 

2.5  Prenesený výkon štátnej správy na úseku špeciálneho stavebného úradu pre miestne  

       a účelové komunikácie (75 €) 

2.6  Prenesený výkon štátnej správy na úseku ochrany pred povodňami ( 240 €) 

2.7  Prenesený výkon štátnej správy na úseku matriky (2 910 €) 

2.8  Prenesený výkon štátnej správy na úseku hlásenia pobytov občanov a registra obyvateľov 

       (1 100 €) 

2.9  Prenesený výkon štátnej správy na úseku civilnej ochrany (800 €) 

2.10 Prenesený výkon štátnej správy na úseku vojnových hrobov (80 €) 

Program č. 3: SLUŽBY OBČANOM 

3.1 Osvedčovanie listín a podpisov (70 €) 

3.2  Evidencia nehnuteľností – stavieb (250 €) 

3.3 Evidencia nehnuteľností – pozemkov (350 €) 

3.4  Rybárske lístky (15 €) 

3.5  Cintorínske a pohrebné služby, Dom smútku (15 790 €) 

3.6  Miestny rozhlas (4 200 €) 

3.7  Trhoviská (100 €) 

3.8  Káblový a distribučný systém (50 €) 

3.9  Obecný vodovod (4 950 €) 

3.10 Kanalizácia (0 €) 

3.11 Evidencia stavu psov v obci (650 €) 

3.12 Zvoz a odvoz odpadu (84 720 €) 

Program č. 4: BEZPEČNOSŤ 

4.1  Ochrana pred požiarmi (27 130 €) 

4.2  Kamerový systém obce ( 1 400 €) 

Program č. 5: POZEMNÉ KOMUNIKÁCIE 

5.1  Správa a údržba pozemných komunikácií – letná ( 32 530 €) 

5.2  Správa a údržba pozemných komunikácií – zimná (26 000 €) 

5.3  Správa a údržba verejných priestranstiev, autobusových zastávok ( 15 577 €) 

Program č. 6: VZDELÁVANIE 

6.1  Základná škola (535 947 €) 

6.2  Materská škola (204 527 €) 

6.3  Školský klub detí (38 953 €) 

6.4  Výdajná školská jedáleň (93 573 €) 

6.5  Centrum voľného času (22 529  €) 

Program č. 7: KULTÚRA, PROPAGÁCIA 

7.1  Dom kultúry (72 230 €) 

7.2  Organizácia kultúrnych aktivít (17 865 €) 

7.3  Knižnica (21 376 €) 

7.4  Kronika obce Makov (1 145 €) 

7.5  Kultúrne projekty (12 960 €) 

7.6  Webová stránka obce (4 050 €) 

7.7  Obecný infokanál (450 €) 

7.8  Informačný systém a propagácia (2 750 €) 

7.9  Organizácia občianskych obradov (4 695 €) 

7.10 Úradná tabuľa (100 €) 

Program č. 8: PROSTREDIE PRE ŽIVOT 

8.1  ŠK Javorník Makov – prevádzka budovy a ihriska (47 458 €) 

8.2  Multifunkčné ihriská (2 500 €) 
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8.3  Detské ihriská (4 100 €) 

8.4  Javornícko-Beskydská bežecká magistrála (400 €) 

8.5  Turistické značenie (350 €) 

8.6  Verejné osvetlenie (45 5000 €) 

8.7  Vianočné osvetlenie (1 500 €) 

8.8  Verejná zeleň, prvky drobnej architektúry, vstupy do obce, brest u Papaji – symbol  

       dediny (10 273 €) 

8.9  Cyklochodník (0 €) 

Program č. 9: BÝVANIE 

9.1  BD Makov – Čierne 17 (23 920 €) 

9.2  Bytovka Makov – Trojačka č. 58 (2 550 €) 

9.3  Investičná bytová výstavba, BD štandard 210 (7 850 €) 

Program č. 10: SOCIÁLNE A ZDRAVOTNÉ SLUŽBY 

10.1  Centrum sociálnych služieb (815 788 €) 

10.2  Útulok – Makov č. 122 (20 180 €) 

10.3  Opatrovateľská služba v byte občana (58 195 €) 

10.4  Rozvoz stravy a prepravná služba (6 963 €) 

10.5  Menšie obecné služby (250 €) 

10.6  Dávky sociálnej pomoci – pomoc občanom v hmotnej núdzi (5 660 €) 

10.7  Zdravotné stredisko, lekári (12 800 €) 

Program č. 11: ADMINISTRATÍVA, SPRÁVA A ÚDRŽBA OBCE 

11.1  Vzdelávanie zamestnancov obce ( 2 000 €) 

11.2  Správa  obce (279 394 €) 

        11.2.1 Správa obecných pozemkov mimo miestnych komunikácií (3 000 €) 

        11.2.2 Správa CHP Makov, Zberný dvor (4 775 €) 

Program č. 12: PODPORA VŠEOBECNE PROSPEŠNÝCH SLUŽIEB 

12.1  Rímsko-katolícka farnosť Makov ( 1 500 €) 

12.2  Makové zrnká, n. f. pre deti (500 €) 

12.3  ZO SZŤP a ZPCCH ( 2 500 €) 

12.4  MAKOVANKA, občianske združenie ( 1 600 €) 

12.5  Jazdecký klub KYSUCKÝ PRAMIENEK o.z. ( 2 000 €) 

12.6  ŠK Javorník Makov (15 000 €) 

12.7  MO Matica slovenská (1 000 €) 

 

 

Interpelácie poslancov OZ k bodu programu č. 14-výdavková časť rozpočtu: 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – porovnal roky 2022 a 2023 vo výdavkovej časti výkonu starostu, 

obecného zastupiteľstva, komisií a kontrolórky. Tam vidieť, že peniaze prejedáme, treba to 

poupravovať. 

V položke 1.1 je 750 € na stravovanie starostu, pričom pre všetkých zamestnancov je 11 000 €, je to 

veľký rozdiel. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – sú to zákonné veci. Ovplyvniť nevieme ani plat starostu,  

                                        ani plat kontrolórky. Pred voľbami osobne hovoril, že chce v tíme komisií  

                                        odborníkov a keďže je veľa členov v komisii, výdavky na odmeny vzrástli,  

                                        hoci odmena je nízka) 

(Mgr. Marta Sláviková – keď sa schvaľovali odmeny poslancov a komisií, hlasoval za) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – chce dať hlasovať, aby cena práce zástupcu starostu obce bola 

maximálne 4 000 € ročne, t. j. znížiť v položke 1.2 vo výdavkovej časti o 9 000 €. 
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Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – v položke 1.5 Strategické plánovanie navrhuje 

zmeniť v kapitálových výdavkoch „pasportizáciu MK“ na „výdavky na rozvoj obce“. Žiada dať 

o tom hlasovať. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – nedá sa zapojiť do výzvy na nákup váhy na zberný dvor? 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – ideme sa zapájať) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – kritizovali bývalé vedenie a teraz tu máme navýšenie za zvoz 

a odvoz odpadu navýšenie o takmer 50 %.  

Na  kapitálové výdavky na cintorínske služby máme 0 €. Navrhuje 20 000 € na urnový háj. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – sme v situácii, aká tu nebola 15 rokov. Väčšina obcí je  

                                         stále v rozpočtovom provizóriu. Došlo k zníženiu podielových daní  

                                         a k zvýšeniu poplatkov. Situácia je výnimočná, kvôli tomu bol štrajk, kde  

                                         bolo 2 500 starostov a primátorov.) 

(p. Jozef Pavlík – podielové dane sú oproti roku 2022 vyššie) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – treba čítať s porozumením, máme tu infláciu 30%, energie  

                                        sú násobne vyššie, zákonné zvýšenie platov a pod, čiže reálne máme  

                                        menej) 

(Ing. Marián Masnica – čo sa týka zvozu odpadu, už to hovorili – v prvý deň po voľbách došlo  

                                       k 100%-nému navýšeniu skladočného) 

(Mgr. Marta Sláviková – p. Jozef Pavlík zavádza ľudí, dobre vie, prečo to tak je) 

(p. Martin Pavlík, poslanec OZ – je chyba, že skládku vlastní súkromník) 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – dáva do pozornosti, že na točni u Bajcari kamerový 

systém síce funguje, ale nenahráva. Firma sa pokúsi to opraviť, ak by to nešlo, musia vymeniť 

záznamové zariadenie, čo by stále cca 500 €. Navrhuje  v položke bežných výdavkov  4.2 

Kamerový systém obce navýšenie o 500 € na úkor prebytku. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ- prečo sa nejde realizovať chodník pred zdravotným strediskom? 

Navrhuje na chodník  vyčleniť 20 000 € na kapitálové výdavky. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – kapitálové výdavky chce sanovať z projektových peňazí  

                                        a úveru, momentálne je akútna elektrika v zdravotnom stredisku. Pri  

                                        kapitálových výdavkoch budú postupovať podľa naliehavosti.) 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – momentálne nie je na to ešte vydané ani  územné  

                                     rozhodnutie, ani   stavebné povolenie) 

(Mgr. Marta Sláviková – do vybavenia stavebného povolenia bude možno 8 mesiacov) 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – poslancom dáva na vedomie, že v položke 5 

Vzdelávanie nie sú zahrnuté  kapitálové finančné prostriedky, ktoré vedenie školy vlani nečerpali. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – v položke 7.6 Webová stránka obce je uvedené, že je to aj 

na novú webovú stránku. Tá sa však robila minulý rok. 

(Ing. Irena Valičková – je to chyba, malo tam byť na prevádzku webovej stránky) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – chce vypracovať FB stránku a s sms skĺbiť od jedného  

                                        dodávateľa. Prevádzka webovej stránky nie je lacná, ale je profesionálna) 

(Mgr. Marta Sláviková – mala pripomienky na webovú stránku, dávala ich p. Pajerovej, zatiaľ  

                                        neboli akceptované, treba stránku viac sprofesionalizovať, apeluje týmto  

                                        na firmu) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – na dom kultúry na kapitálové výdavky je tiež 0 €. Navrhuje vyčleniť 

20 000 € a urobiť v pekárni  elektroinštaláciu a prístrešok ku vchodu do pekárne. 
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Ďalej by bolo dobre zmodernizovať knižnicu, dnes sú iné možnosti, ako napríklad e-knihy, knižnicu 

by mohla prevziať škola. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – zapojili sa do projektu zateplenia, dôležitejšia je  

                                         elektroinštalácia v zdravotnom stredisku. Cez výzvu Zelenej energie chcú  

                                         využiť kotolňu, tiež plánujú prerobiť interiér, schodisko, drevené obklady.  

                                         Budú sa zaoberať aj knižnicou. Súhlasí aj s elektroinštaláciou v pekárni,  

                                         ak budú na to peniaze.) 

(p. Jozef Pavlík – na rekonštrukciu elektroinštalácie pekárne je prijaté uznesenie, treba ho splniť) 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – čo s bytovým domom na Vodárenskej ulici? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – v minulosti  malo dôjsť k stretnutiu občanov bývajúcich na  

                                         Vodárenskej ulici, k stretnutiu nedošlo. Ľudia tam výstavbu bytovky  

                                          nechcú, je tam vlna odporu. Skôr by sa pozemok mohol predať na  

                                          individuálnu bytovú výstavbu.) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – chce predložiť, ktoré  investičné zámery má Obec Makov 

v roku 2023 v nadväznosti na reálne projekty, kvôli práci stavebnej komisie. Najdôležitejší zámer 

pre rozvoj obce je pre ňu výstavba bytového domu. 

(Mgr. Stanislav Olšovský – takisto boli proti výstavbe bytového domu pri škole a teraz to vnímajú  

                                             inak) 

(p. Jozef Pavlík – navrhuje predložiť investície aj na 4 roky. Na bytový dom na Vodárenskej  sa už  

                             robilo územné konanie, ľudia síce mali výhrady, nemusí byť však 8 bytov, stačí 5  

                             bytov, cez ŠFRB  by išlo o samofinancovanie alebo cez komerčný úver.) 

 

p. Martin Pavlík, poslanec OZ – na sociálnych sieťach čítal poznámku, že nepodpísal zmluvu na 

energie. Zmluvu nepodpísal zámerne, zdalo sa mu to nevýhodné. Suma 500-600 €  bolo veľa. 

Ukazuje sa, že to nebolo zlé rozhodnutie. Ako to je zazmluvnené teraz? 

(Ing. Irena Valičková – zatiaľ platili zálohové faktúry, teraz prišli nejaké vyúčtovania, najnižšia  

                                      cena je 180 €, preto sa ani nemôžeme uchádzať o dotáciu.) 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – zmluva je uzatvorená podľa burzy – denná spotreba,  

                                     obchodník si pridáva 30 €, ceny sa pohybujú od 120-180 €/MWh) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – podotýka, že vypnutie verejného osvetlenia robí úsporu  

                                         30%.) 

 

p. Martin Pavlík, poslanec OZ – osobne rozpočet podporí, bude ho rešpektovať, sú od toho, aby 

vedeniu pomáhali. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – pri kapitálových výdavkoch je v Centre sociálnych 

služieb navrhovaná suma 6 300 €. Čo majú v pláne robiť? 

(Ing. Irena Valičková – idú zakupovať nový konvektomat) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – potrebujú prerobiť 2 kúpeľne, neskôr možno výťah) 

 

Aká kapacita osôb je v útulku? 

(Ing. Irena Valičková – kapacita je 5 ľudí, momentálne  sú tam štyria) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – navýšenie miezd na obecnom úrade je vyššie ako v centre sociálnych 

služieb. 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – nie je nič viac navýšené, ako navýšenie zo zákona) 

 

Navýšenie je aj u opatrovateľskej služby v položke 10.3 o 16 000 €. 

(Ing. Irena Valičková – jedna opatrovateľka bola minulý rok takmer celý rok PN) 
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V zdravotnom stredisku sa nerealizovala podlahová krytina. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – s firmou, ktorá podlahu bude robiť, komunikuje,  len  

                                        nemali čas) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – na pomoc občanom je až 5 660 €. 

(Ing. Irena Valičková – navýšenie je z dôvodu, že zo zákona sú poplatky pre občanov umiestnených  

                                       v súkromných zariadeniach, čo predstavuje 1 600 € za osobu.) 

 

Ing. Irena Valičková, účtovníčka a rozpočtárka obce –chýba v položke 11.2 Správa obce suma 300 

€ na projekt zateplenia obecného úradu, treba navýšiť. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – v podprograme 11.2 bežné výdavky je navýšenie o 50 000 €. O čo 

ide? 

(Ing. Irena Valičková – sú tam platby za elektriku, plyn, odmeny mimo pracovných pomerov,  

                                      navýšenie miezd v zmysle zákona) 

 

p. Ladislav Kubačka, poslanec OZ – treba zaradiť dotáciu aj pre súťažiacich v ping pongu. 

(Ing. Irena Valičková – museli by byť ako občianske združenie, aby mohli dostať dotáciu) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – ak by nebol problém, navrhuje im dať dotáciu účelovo pre  

                                        stolnotenistov) 

(p. Jozef Pavlík – môže sa to dať do Administratívy a v budúcnosti sa to dorieši) 

(Mgr. Mária Bajcárová – alebo by stolnotenisti boli pod neziskovou organizáciou Makové zrnká.) 

(Ing. Irena Valičková – pod Makové zrnká by to nešlo, pretože obci dlhujú za roky 2017-2022) 

(Mgr. Marta Sláviková – jednotlivé zložky si dávajú žiadosti, navrhované dotácie súhlasia so  

                                        žiadosťami? Dali vyúčtovania?) 

(Ing. Irena Valičková – áno, vyúčtovania za rok 2022 dali všetci) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – občanom za darovanie krvi bola schválená 

suma 10 € na obed, nie 4 €. 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia  : 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

u k l a d á 

 

konateľovi spoločnosti VODOHOSPODÁR MAKOV spol. s r.o., Ing. Stanislavovi Gašparíkovi, 

predložiť pri 1. úprave rozpočtu Obce Makov pre rok 2023, návrh na splatenie pôžičky Obce 

Makov voči spoločnosti VODOHOSPODÁR MAKOV spol. s r.o. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Jozef Pavlík, Martin Pavlík, 

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Ing. Daniel Brezina, PhD.,  Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,  

                                               Ladislav Kubačka                                                

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 58/2023 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia p. Jozef Pavlíka, poslanca OZ : 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

vo výdavkovej časti položky 1.2 zníženie o 9 000 € na mzdu zástupcu starostu obce. Cena práce 

zástupcu starostu obce bude ročne maximálne 4 000 €. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Jozef Pavlík, Martin Pavlík 
 

Proti   :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

Návrh uznesenia Ing. Mariána Masnicu, zástupcu starostu obce : 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

v položke 1.5 Strategické plánovanie  v kapitálových výdavkoch  zmenu z „pasportizácie MK“ na 

„výdavky na rozvoj obce“. 

 

 

 

 

 

 



53 

 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 59/2023 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia Ing. Daniela Brezinu, PhD., poslanca OZ : 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

v položke 4.2 Kamerový systém obce  úpravu bežných výdavkov zo sumy 1 400 € na 2 000 € na 

úkor prebytku hospodárenia. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 60/2023 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia p. Jozef Pavlíka, poslanca OZ : 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

vo výdavkovej časti položky 5.1 Správa a údržba pozemných komunikácií – letná na kapitálové 

výdavky vyčlenenie sumy 20 000 € na chodník pred zdravotným strediskom. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Jozef Pavlík  
 

Proti   :                                   Mgr. Mária Bajcárová,Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,  

                                               Ladislav Kubačka, Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Ing. Daniel Brezina, PhD., Martin Pavlík 

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia p. Jozefa Pavlíka, poslanca OZ : 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

v položke 7.1 Dom kultúry sumu 3 000 € na projektovú dokumentáciu rekonštrukcie 

elektroinštalácie v priestoroch pekárne.  

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 61/2023 bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia : 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

v položke 11.2 Správa obce sumu   300 € na projektovú dokumentáciu zateplenia budovy obecného 

úradu. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 62/2023 bolo prijaté. 

 

 

Po prerokovaní príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obecné zastupiteľstvo  pristúpilo 

k hlasovaniu. 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 9 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ s ch v a ľ u j e 

 

v zmysle §11 ods. 4 písmena b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

zmien a doplnkov a zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

v znení neskorších zmien a doplnkov finančný rozpočet pre rok 2023 nasledovne:      

Príjmy bežného rozpočtu 2 681 844 € 

Výdavky bežného rozpočtu  

2 680 688 € 

PREBYTOK 1 156 € 

Príjmy kapitálového rozpočtu 10 000 € 

 

Výdavky kapitálového rozpočtu 55 849 €  
SHODOK - 45  849 € 

 

Príjmové finančné operácie  60 794 €  
Výdavkové finančné operácie 15 440 € 

 

PREBYTOK 

45 354 € 

  

  

 

Príjmy celkom                                                      2 752  638 €   

Výdavky celkom                                                      2  751 977 € 

PREBYTOK                                                          +     661 €         
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B/ B e r i e   n a  v e d o m i e 

 

v zmysle §11 ods. 4 písmena b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších  

zmien a doplnkov a zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  

v znení neskorších zmien a doplnkov predložené rozpočty pre r. 2024 a r. 2025.                                                                                  

 

  
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Martin Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 63/2023 bolo prijaté. 

 

 

15.   SCHVÁLENIE PHSR 2022 + 

 

Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Makov je strednodobý rozvojový strategický 

dokument, ktorý určuje hlavné smery rozvoja obce Makov. 

Vypracovanie dokumentu vychádza zo zákona č. 539/2008 Z. z. o podpore regionálneho rozvoja, 

ktorý nadobudol účinnosť 01.01.2009. Nakoľko predchádzajúci dokument bol vypracovaný do 

konca roka 2022, bolo potrebné tento dokument aktualizovať resp. nanovo vypracovať. Dokument 

je spravidla aj povinnou prílohou pri žiadostiach o eurofondy. 

 

Proces spracovávania PHSR sa na základe objednávky č. 64/2022 zo dňa 24.06.2022 realizoval 

agentúrou RRA Kysuce. 

 

Do spracovávania boli zahrnutí poslanci Obecného zastupiteľstva v Makove, zamestnanci 

Obecného úradu Makov, Centra sociálnych služieb Makov, ZŠ s MŠ Makov, ktorým boli 

k pripomienkovaniu zaslané: 

- Analytická časť PHSR 2022+ 

- Swot analýza Obce Makov 

- Strategická časť PHSR 2022+ 

 

Zároveň všetky časti navrhovaného PHSR 2022+, vrátane žiadosti o pripomienkovanie boli 

zverejnené na webovej stránke Obce Makov www.makov.sk v časti „Úradná tabuľa“. 

Ktokoľvek z občanov mohol  pripomienkou navrhnúť svoju pripomienku, resp. návrh  na úpravu 

textu. Pripomienky vyhodnotila agentúra RRA Kysuce a zapracovala ich do konečného textu. 

 

Cieľom spracovania PHSR obce bolo poskytnúť komplexný pohľad na súčasný stav,  na 

perspektívy a šance obce v oblasti hospodárskeho a sociálneho rozvoja, stanoviť strategické ciele, 

rozvojové priority a strategické oblasti rozvoja obce ako celku a prispieť k jej vyváženému rozvoju. 

http://www.makov.sk/
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Program sa dotýka mnohých oblastí života obce, súčasného stavu v obci, určuje priority rozvoja, 

rozvojovú stratégiu obce a akčný plán. 

 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 15: 

Mgr. Marta Sláviková, spracovateľka PHSR – podotýka, že pôvodné PHSR až do schválenia 

nového je stále platné. 

Pri spracovaní nastavovali ciele podľa novej štruktúry, je nastavených 5 politických cieľov. 

Konštatuje, že ak je PHSR dobre pripravené, dá sa s ním dobre pracovať. Zároveň je tento 

dokument potrebný pre zapájania sa do projektov. 

Najskôr sa pracovalo na PHSR Žilinského samosprávneho kraja, keď bolo odsúhlasené, agentúra sa 

mohla pustiť do spracovania obecných PHSR. 

PHSR na roky 2022+ pozostáva z 3 častí: analytická časť, SWOOT analýza, strategická časť, 

zároveň má   5 strategických oblastí, a to: 

1. podnikanie, práca, moderná samospráva a vzdelávanie 

2. životné prostredie 

3. dopravná a technická infraštruktúra, IKT 

4. sociálne služby, zdravotníctvo, bývanie a služby občanom 

5. identita a sebestačnosť, cestovný ruch, kultúra a šport. 

Návrh PHSR bol zverejnený na webovej stránke obce, bol rozposlaný poslancom na 

pripomienkovanie. Pripomienky boli relevalentné a boli zapracované. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – pripomienky k PHSR poslal, je to nevyhnutný dokument 

pre projekty a žiadosti o dotácie. Dnes sa bude schvaľovať, do akej miery sa dá meniť, vstupovať 

do neho a dopĺňať ho? 

(Mgr. Marta Sláviková – PHSR sa každoročne vyhodnocuje, môže sa meniť, ale vždy to musí byť  

                                       schválené obecným zastupiteľstvom) 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – takisto posielal pripomienky, sú tam veci, ktoré sú už urobené, napr. 

oplotenie cintorína, netreba kopírovať staré veci. Prečo nemáme ambíciu budovať veľkú vodnú 

nádrž? Žiada doplniť rozvody úžitkovej vody. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – s návrhom súhlasí, je to konštruktívna pripomienka) 

 

 

Po prerokovaní  obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

program rozvoja obce Makov v súlade s § 8a zákona č. 539/2008 Z. z. o podpore regionálneho 

rozvoja v znení zákona č.309/2014 Z. z. s názvom „Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja 

Obce Makov 2022 +“.  
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 64/2023 bolo prijaté. 

 

 

16.  DELEGOVANIE ZÁSTUPCOV ZRIAĎOVATEĽA DO RADY ŠKOLY ZŠ S MŠ         

       PRE FUNKČNÉ OBDOBIE 2023- 2027 

 

V súlade s ustanovením § 24, ods. 16 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve je funkčné obdobie rady školy štyri roky. Podľa § 5, ods. 5 vyhlášky MŠ SR č. 

291/2004 Z. z., ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, 

o ich zložení, o ich organizačnom a finančnom zabezpečení, je rada školy zriadená dňom 

podpísania zápisnice z ustanovujúceho zasadnutia rady školy zriaďovateľom školy alebo školského 

zariadenia. 

Rade školy pri ZŠ s MŠ Makov končí funkčné obdobie 15.04.2023. 

 

Z toho dôvodu je potrebné delegovať na ďalšie funkčné obdobie nových členov do Rady školy pri 

ZŠ s MŠ  Makov. 

V zmysle § 2 vyhlášky MŠ SR č. 230, ktorou sa mení vyhláška MŠ SR č. 291/2004 Z. z., ktorou sa 

určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich 

organizačnom a finančnom zabezpečení: 

„V základných školách, v špeciálnych základných školách, v materských školách, v špeciálnych 

materských školách, v základných umeleckých školách, v školských internátoch a v centrách 

voľného času radu školy tvoria: 

a) dva zástupcovia pedagogických zamestnancov zvolení vo voľbách pedagogickými  

   zamestnancami školy alebo školského zariadenia, 

b) jeden zástupca nepedagogických zamestnancov zvolený vo voľbách nepedagogickými  

   zamestnancami školy alebo školského zariadenia, 

c) štyria zástupcovia rodičov zvolení vo voľbách rodičmi školy alebo školského zariadenia, 

d) štyria delegovaní zástupcovia zriaďovatelia. 

 

 

Za zriaďovateľa boli naposledy delegovaní: p. Martin Pavlík, starosta obce, p. Jozef Pavlík, 

zástupca starostu obce, p. Rudolf Greguš, poslanec OZ, Mgr. Iveta Chromíková, zamestnankyňa 

OÚ-úsek školstva.  

 

Starosta obce navrhuje delegovať do Rady školy pri ZŠ s MŠ Makov za zriaďovateľa pre funkčné 

obdobie 2023 – 2027 nasledovných členov: Ing. Stanislav Gašparík 

                                                                                              Ing. Daniel Brezina, PhD. 
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                                                                                              Tomáš Krajčovic 

                                                                                              Rudolf Greguš 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 16: 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – pri zostavovaní kandidátov vychádzal z toho, že členom 

rady vždy bol starosta, navrhol Daniela Brezinu, ako pedagóga, Tomáš Krajčovic prejavil záujem 

byť členom rady školy, nakoľko od septembra bude mať v škole dieťa a p. Greguš je v stravovacej 

komisii, čo je v škole dôležité. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec obce – teraz schvaľujeme členov za zriaďovateľa. Ostatní 

zástupcovia z pedagogických zamestnancov, nepedagogických zamestnancov a z rodičov sú už 

zvolení? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – voľba vychádza z viacerých usmernení, ako je zákon,  

                                        vyhláška, VZN. Počet členov rady školy je 11, z roho 2 pedagógovia, 1  

                                        nepedagogický zamestnanec a 4 rodičia. Tieto voľby ešte prebiehajú,  

                                        termín je do 15. marca.) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – členom obecnej školskej rady by nemal byť starosta. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce- nemá takú informáciu, je to procedurálna záležitosť) 

 

Po prerokovaní  obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

d e l e g u j e 

 

členov Rady školy pri ZŠ s MŠ Makov za zriaďovateľa pre funkčné obdobie 2023 – 2027: 

• Ing. Stanislav Gašparík 

• Ing. Daniel Brezina, PhD. 

• Tomáš Krajčovic 

• Rudolf Greguš. 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 65/2023 bolo prijaté. 
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17.   NÁVRHY NA ZLOŽENIE KOMISIÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom ustanovujúcom obecnom zastupiteľstve dňa 28.11.2022 

uznesením č. 13/2022 zriadilo pre funkčné obdobie rokov 2022 – 2026 komisie: 

1. komisiu pre oblasť výstavby, infraštruktúry a cestovného ruchu 

2. komisiu pre školstvo a kultúru 

3. komisiu pre šport a DHZ 

4. komisiu pre sociálnu a zdravotnú oblasť 

5. komisiu finančnú, správy majetku obce . 

 

Za predsedov komisií boli uznesením č.14/2022 zvolení: 

1. komisia pre oblasť výstavby, infraštruktúry a cestovného ruchu – Mgr. Marta Sláviková 

2. komisia pre školstvo a kultúru – Mgr. Mária Bajcárová 

3. komisia pre šport a DHZ – p. Ladislav Kubačka 

4. komisia pre sociálnu a zdravotnú oblasť – Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

5. komisia finančná, správy majetku obce – Ing. Marián Masnica. 

Zároveň bolo predsedom komisií uložené  predložiť do 60 kalendárnych dní od ustanovujúceho 

zasadnutia obecného zastupiteľstva návrhy na počty členov a obsadenie jednotlivých  komisií. 

Návrhy boli predložené v termíne a na najbližšie rokovanie OZ, t. j. 27.02.2023 boli zahrnuté  

do bodu programu č. 15 Návrhy na zloženie komisií obecného zastupiteľstva. 

 

Predložené návrhy predsedov jednotlivých komisií: 

komisia pre oblasť výstavby, infraštruktúry a cestovného ruchu: 

predsedníčka: Mgr. Marta Sláviková 

členovia: Ing. Daniel Brezina, PhD., Ladislav Kubačka, Ing. Vladimír Kubinec, Ing. Mária 

Mizerová, Ing. Lenka Pavlíková, Ing. Alžbeta Masnicová 

 

komisia pre školstvo a kultúru: 

predsedníčka: Mgr. Mária Bajcárová 

členovia: Mgr. Janka Petrovičová, Júlia Masnicová, Marcela Krajčovicová, Ing. Ján Prišegem, Ján 

Šustek, Mgr. Art. Martin Záhumenský 

 

 

komisia pre šport a DHZ: 

predseda: Ladislav Kubačka 

členovia: Mgr. Stanislav Olšovský, Štefan Bajcar, Lukáš Janda, Peter Kubinec 

 

komisia pre sociálnu a zdravotnú oblasť: 

predsedníčka: Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

členovia: Anna Bugalová, Viera Lučanová, MVDr. Dominika Dienešová, Bc. Monika Sarvašová, 

Mgr. Katarína Bugalová, Mgr. Marek Kotlárik 

 

komisia finančná, správy majetku obce: 

predseda: Ing. Marián Masnica 

členovia: Ing. Alena Šupčíková, Mgr. Eva Ježíková, Žaneta Oravcová, Tomáš Krajčovic 

 

Podľa § 21 Štatútu Obce Makov  schváleného dňa 24.04.2019 uznesením č. 68/2019 : 

 

Komisie obecného zastupiteľstva 
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(1) Komisie môže zriaďovať ako svoje stále alebo dočasné poradné, iniciatívne a kontrolné  

      orgány obecné zastupiteľstvo. 

(2) Komisie sú zložené z poslancov obecného zastupiteľstva a z ďalších obyvateľov obce 

      zvolených obecným zastupiteľstvom z radov odborníkov. Majú vždy nepárny počet,  

      minimálne 5 členov a maximálne 7 členov, vrátane predsedu komisie. 

(3) Obecné zastupiteľstvo volí predsedu komisie – ním je vždy poslanec obecného 

     zastupiteľstva – a členov komisií a vymedzuje im úlohy podľa miestnych podmienok 

     a potrieb. Každá komisia  sa skladá z predsedu komisie, tajomníka a členov. 

     Predseda komisie : 

     - riadi a organizuje prácu komisie, zvoláva jej schôdze a riadi ich priebeh, spoločne 

       so zástupcom starostu a  tajomníkom komisie pripravuje program schôdze, 

     - zostavuje plán činnosti, 

     - organizuje spoluprácu komisie s ostatnými komisiami obecného zastupiteľstva, 

     - zastupuje komisiu navonok. 

     Tajomník komisie : 

     - spoločne s predsedom komisie  a zástupcom starostu vypracúva návrh plánu činnosti  

       komisie, 

     - zabezpečuje prípravu programu schôdze komisie,  

     - vedie písomné záznamy o schôdzkach komisie,  

     - zabezpečuje administratívnu agendu súvisiacu s činnosťou komisie, 

     - plní ďalšie úlohy, ktorými ho komisia poverí. 

(4) Obec má vytvorené tieto  komisie : 

      a) komisia pre oblasť financií a správy majetku obce, 

      b) komisia pre školstvo, kultúru a šport,  

      c) komisia pre oblasť výstavby, dopravy a infraštruktúry,  

      d) komisia  pre  sociálnu a zdravotnú oblasť 

      d) komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov.  

(5)  V prípade potreby a vhodnosti vytvorí obecné zastupiteľstvo ďalšie komisie. 

(6)  Komisie na úseku, pre ktorý boli zriadené najmä :  

      a) vypracúvajú stanoviská k materiálom prerokúvaným obecnými orgánmi,  

          k najdôležitejším otázkam života obce a k dôležitým – pre obec – investičným  

          zámerom,          

      b) vypracúvajú návrhy a podnety na riešenie najdôležitejších otázok života v obci 

          a predkladajú ich orgánom obce, ktoré sú povinné sa s nimi zaoberať a o výsledku  

          komisiu informovať. 

 (7) Komisie sa schádzajú podľa potreby, najmenej však jedenkrát za tri mesiace.  

       Zásady rokovania a uznášania sa si komisia  stanoví na svojom prvom zasadnutí. 

(8)  Komisie nemajú rozhodovaciu právomoc. 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 16: 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – vyjadri záujem pracovať vo finančnej komisii, vždy pracoval pre 

obec, má na to právo. 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – rád v komisii na zasadnutí privíta kohokoľvek  

                                    z radov poslancov, môže sa zúčastniť, ale on predložil svoj návrh, ktorých  

                                    členov v komisii chce mať, nemá záujem mať člena p. Jozefa Pavlíka) 

 

 

Po prerokovaní  obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 
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Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

pre funkčné obdobie 2022 – 2026 zloženie komisií Obecného zastupiteľstva v Makove: 

 

komisia pre oblasť výstavby, infraštruktúry a cestovného ruchu: 

predsedníčka: Mgr. Marta Sláviková 

členovia: Ing. Daniel Brezina, PhD., Ladislav Kubačka, Ing. Vladimír Kubinec, Ing. Mária 

Mizerová, Ing. Lenka Pavlíková, Ing. Alžbeta Masnicová 

 

komisia pre školstvo a kultúru: 

predsedníčka: Mgr. Mária Bajcárová 

členovia: Mgr. Janka Petrovičová, Júlia Masnicová, Marcela Krajčovicová, Ing. Ján Prišegem, Ján 

Šustek, Mgr. Art. Martin Záhumenský 

 

komisia pre šport a DHZ: 

predseda: Ladislav Kubačka 

členovia: Mgr. Stanislav Olšovský, Štefan Bajcar, Lukáš Janda, Peter Kubinec 

 

komisia pre sociálnu a zdravotnú oblasť: 

predsedníčka: Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

členovia: Anna Bugalová, Viera Lučanová, MVDr. Dominika Dienešová, Bc. Monika Sarvašová, 

Mgr. Katarína Bugalová, Mgr. Marek Kotlárik 

 

komisia finančná, správy majetku obce: 

predseda: Ing. Marián Masnica 

členovia: Ing. Alena Šupčíková, Mgr. Eva Ježíková, Žaneta Oravcová, Tomáš Krajčovic 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 66/2023 bolo prijaté. 

 

Poslanec OZ, p. Jozef Pavlík pri návrhu na uznesenie nehlasoval. Dal návrh na ďalšie hlasovanie, 

aby boli doplnení do finančnej komisie a správy majetku obce p. Martin Pavlík a p. Jozef Pavlík. 

 

Návrh uznesenia p. Jozefa Pavlíka, poslanca OZ: 
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Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

doplnenie členov  do finančnej komisie a správy majetku obce: p. Martina Pavlíka a p. Jozefa 

Pavlíka, poslancov OZ. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Stanislav Olšovský, Jozef Pavlík 

 
 

Proti   :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,                                                                           

                                               Ing. Marián Masnica,   Mgr. Marta Sláviková 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Ing. Daniel Brezina, PhD., Ladislav Kubačka 

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

18.  HARMONOGRAM TERMÍNOV ZASADNUTÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA   

       V MAKOVE  V ROKU 2023 

 

Harmonogram termínov predložila poslancom OZ Mgr. Iveta Chromíková, úsek zabezpečovania 

OZ. 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 12.12.2023 bol schválený rokovací deň OZ pondelok.  

Zároveň bolo prijaté uznesenie č. 41/2022, ktorým obecné zastupiteľstvo žiada starostu obce  

na najbližšie rokovanie obecného zastupiteľstva predložiť pre rok 2023 harmonogram termínov 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Makove. 

 

Navrhnutých je 5 zasadnutí, okrem toho dnešného, a to každé 2, resp. 3 mesiace. 

V prípade nepredvídaných okolností, resp. potrebe prijatia neodkladných uznesení, starosta obce 

zvolá zasadnutie mimo harmonogramu, takzvané mimoriadne. 

Termíny spolu s programom zasadnutia (pozvánky) budú vždy zverejňované v zmysle § 12, ods. 1 , 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

 

Po prerokovaní  obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

návrh harmonogramu zasadnutí Obecného zastupiteľstva  v Makove v roku 2023 nasledovne: 

24.04.2023, 26.06.2023, 11.09.2023, 13.11.2023, 11.12.2023.    
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 67/2023 bolo prijaté. 

 

 

19.    NAKLADANIE S MAJETKOM OBCE 

          

19.1   INFORMÁCIA K UKONČENIU PRENÁJMU NEBYTOVÝCH PRIESTOROV  

          V BUDOVE ZDRAVOTNÉHO  STREDISKA - FITNESCENTRUM 

 

Informáciu o ukončení prenájmu v priestoroch firnescentra predniesol Ing. Marián Masnica, 

zástupca starostu obce 

Obci Makov bola doručená žiadosť o ukončenie prenájmu nebytových priestorov v budove 

zdravotného strediska od nájomcu Makové zrnká, n.f., Makov č. 264, 023 56 Makov ku dňu 

31.12.2022. Na základe predloženej žiadosti Obec Makov ukončila prenájom priestorov 

k požadovanému dňu 31.12.2022. Momentálne sú priestory bývalého detského a zubného lekára 

voľné. Obec neeviduje zatiaľ žiadne nové žiadosti o prenájom.     

 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 19.1: 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – stroje z priestorov sa presúvajú? Bude fitnescentrum 

pokračovať niekde inde? 

(Mgr. Stanislav Olšovský – stroje si berie škola, presťahuje ich  do priestorov bývalej družiny do  

                                             budovy telocvične a zatiaľ to bude slúžiť žiakom, nie verejnosti) 

(Mgr. Mária Bajcárová – všetky stroje sú vo vlastníctve n. o. Makové zrnká) 

(p. Jozef Pavlík – je prekvapený, že to ľuďom berieme) 

(Mgr. Mária Bajcárová – prevádzka fitnescentra nemala správcu, bol s tým dlhodobý problém,  

                                        permanentku si zakúpil iba jeden záujemca,   kľúčik bol na Starej fare,  

                                        viackrát vymenili zámok, vždy si ale urobili kópiu kľúča, nezatvárali tam  

                                        okná, kúrenie išlo naplno, vznikali veľké náklady) 

(Mgr. Stanislav Olšovský – okrem toho tam narúšali občanov, ktorí tam bývali, boli hluční. Je to  

                                        dobrá vec presunúť fitnescentrum do priestorov školy, je to  

                                        zmysluplnejšie. Do budúcna budú chcieť, aby to využívali aj iní, nielen  

                                        žiaci.) 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – tiež ho to mrzí, že to končí, fitnescentrum bolo 

zriadené pre zmysluplné trávenie voľného času, preincestovalis a tam peniaze, aby miestnosť 

spĺňala podmienky a teraz sa to ruší. Žiadosť o ukončenie nájmu dali Makové zrnká, n.o., 

neprevádzkovala to obec. 
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(p. Ladislav Kubačka – je škoda, že sa to ruší, ale fyzicky sa to tam nekontrolovalo, máme tu  

                                     faktúry, ktoré niekto musí zaplatiť. Ak by fitnescentrum bolo súkromné, bol  

                                     by tam človek, ktorý by to tam zabezpečoval.) 

 

 

Po prerokovaní  obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ b e r i e   n a  v e d o m i e 

 

informáciu k ukončeniu prenájmu nebytových priestorov v budove zdravotného strediska 

k 31.12.2022  – priestory fitnescentra na základe žiadosti n. o. Makové zrnká. 

 

B/  ž i a d a 

 

starostu obce, Ing. Stanislava Gašparíka, predložiť návrh na využitie voľných nebytových 

priestorov v zdravotnom stredisku, termín: do budúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       Jozef Pavlík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 68/2023 bolo prijaté. 

 

 

 

19.2   SCHVÁLENIE PRENÁJMU POZEMKOV CKN 358/2, CKN 359, CKN 360, CKN  

          361/2 

 

K bodu poskytol informácie Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce. 

 

Obci Makov bola doručená žiadosť p. Milana Štibranýho o prenájom pozemkov CKN 358/2, CKN 

359, CKN 360, CKN 361/2 za účelom umiestnenia jeho úľov. Uvedené pozemky obec nevyužíva           

a sú v súčasnej dobe pre obec neupotrebiteľné.  
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Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 19.2: 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – ide o voľné pozemky v extravilánbe oproti p. 

Štibranýho, pozemky má záujem využiť na chov včelstiev. Ide o veľký pozemok, do budúcna treba 

premyslieť, čo s tým. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – sú tam susedia, treba ich informovať, za akým účelom sa pozemky 

budú prenajímať. Môže ísť o poľnohospodársku prvovýrobu. Zatiaľ to netreba schvaľovať. 

Navrhuje stiahnuť bod programu. 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – ide o nevyužité pozemky, chce to iba za účelom  

                                    včelárstva, zatiaľ sa bude schvaľovať iba dočasná prebytočnosť.) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – je chvályhodné, že je včelár, ale prečo chce tak veľa m2? 

Ráta s tým, že to bude aj kosiť? Pretože pokiaľ vie, fyzicky pozemky kosí Hannibal. Malo by to byť 

v zmluve, či to bude obhospodárovať. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ  - zatiaľ dnes neschvaľujeme prenájom, iba dočasnú 

prebytočnosť, konkrétny prenájom sa bude schvaľovať na ďalšom zasadnutí, možno p. Štibraný 

príde osobne zdôvodniť svoj zámer. 

 

Ing. Marián Masnica, zástupcas tarostu obce – osobne nevidí žiaden problém prenajať pozemok, 

treba ale zmeniť kultúru pôdy a zabezpečiť bývalé studne. Mali by sme sa tešiť, že pozemok bude 

udržiavaný. 

 

Po prerokovaní  obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/  b e r i e    n a  v e d o m i e 

žiadosť p. Milana Štibranýho o prenájom pozemkov: 

-           CKN č. 358/2, lesný pozemok o výmere 1534 m2  

-           CKN č. 359, orná pôda o výmere 1019 m2 

-           CKN č. 360, trvalý trávny porast o výmere 234 m2 

-           CKN č. 361/2, trvalý trávny porast o výmere 529 m2 

za účelom umiestnenia jeho súkromných úľov. 

 

B/ s ch v a ľ u j e 

dočasnú prebytočnosť majetku Obce Makov, a to pozemkov: 

- CKN č. 358/2, Lesný pozemok o výmere 1534 m2  

- CKN č. 359, Orná pôda o výmere 1019 m2 

- CKN č. 360, Trvalý trávny porast o výmere 234 m2 

- CKN č. 361/2, Trvalý trávny porast o výmere 529 m2 

vedené na LV č. 1070 Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom, vlastníka Obce Makov, 

Makov 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129 

 

C/ s ch v a ľ u j e 

spôsob prenájmu dočasne prebytočného majetku Obce Makov, a to pozemkov: 

-  CKN č. 358/2, Lesný pozemok o výmere 1534 m2 
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- CKN č. 359, Orná pôda o výmere 1019 m2 

- CKN č. 360, Trvalý trávny porast o výmere 234 m2 

- CKN č. 361/2, Trvalý trávny porast o výmere 529 m2 

vedené na LV č. 1070 Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom, vlastníka Obce Makov, 

Makov 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129, podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení zmien a noviel ako prípad hodný osobitného zreteľa.  

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že sa jedná o pozemky pre Obec Makov v súčasnej 

dobe dočasne prebytočné, bez aktuálneho využitia. Prenájmom bude zabezpečené 

obhospodarovanie a údržba pozemkov na náklady nájomcu a ich využitie podporí udržateľnosť 

včelárstva v obci Makov. 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   Jozef Pavlík 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 69/2023 bolo prijaté. 

 

 

19.3   SCHVÁLENIE ZMLUVY O BUDÚCEJ ZMLUVE O ZRIADENÍ VECNÉHO  

          BREMENA NA POZEMKU EKN 1437/2 

 

O návrhu schválenia zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena informoval Ing. Marián  

Masnica, zástupca starostu obce. 

Obci Makov bola doručená žiadosť Ing. Kamila Balogu a manželky Ing. Márie Balogovej, rod.  

Bernátovej o uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena , ktorú požaduje  

stavebný úrad, pre účely realizácie stavieb a pre právo výstavby, uloženia a následnej prevádzky  

stavieb: SO 02 vodovodná prípojka 

             SO 03 kanalizačná prípojka 

             SO 04 dažďová kanalizácia 

             SO 05 elektrická prípojka  

v rámci stavby: 

„Prístavba a prestavba rekreačnej chaty so zmenou využitia na rodinný dom“ na parcele CKN 6047, 

6047/2, CKN 5899/2, CKN 9623“ 

a 

Stavby : Príjazd k rodinnému domu na parceliach CKN 6051, CKN 6048/2,CKN 6049, CKN 

9620, CKN 9621/1,CKN 9621/2, CKN 5899/2, Most cez Kysucu v km 56,0 na parcele CKN 

5899/1 /EKN 1437/2/ . 

Investor potrebuje získať vlastnícke práva, resp. iné práva pre potreby výstavby svojich stavieb. 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 19.3: 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – k stavbe potrebujú dotiahnuť elektrickú prípojku  

z Píly, kanalizáciu spoza cesty, takisto vodu, musia zrealizovať príjazd k rodinnému domu, most  
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cez rieku. Stavebný úrad mu nariadil predložiť vlastníctvo, aby si mohol postaviť všetky stavby –  

vodovodnú prípojku, kanalizačnú prípojku, dažďovú kanalizáciu, elektrickú prípojku, aby získal  

územné rozhodnutie a stavebné povolenie. Preto je tu návrh na uzatvorenie Zmluvy o budúcej  

zmluve o zriadení vecného bremena. 

 

Po prerokovaní  obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ b e r i e   n a  v e d o m i e 

 

žiadosť Ing. Kamila Balogu a Ing. Márie Balogovej, rod. Bernátovej o uzatvorenie Zmluvy 

o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena pre stavby: 

Názov stavby: Prístavba a prestavba rekreačnej chaty so zmenou využitia na rodinný dom“  

                        na parcelách CKN 6047, 6047/2, CKN 5899/2, CKN 9623 s nasledovnými  

                        stavebnými objektmi: SO 01 Hlavný objekt rodinného domu 

                                                              SO 02 vodovodná prípojka 

                                                              SO 03 kanalizačná prípojka 

                                                              SO 04 Dažďová kanalizácia 

                                                              SO 05 Elektrická prípojka  

 

a pre stavbu Príjazd k rodinnému domu na parcelách CKN 6051, CKN 6048/2,CKN 6049, CKN 

9620, CKN 9621/1,CKN 9621/2, CKN 5899/2, Most cez Kysucu v km 56,0 na parcele CKN 5899/1 

/EKN 1437/2/. 

 

B/ S ch v a ľ u j e 

 

B.1.Budúce zriadenie vecného bremena in rem   budúcim povinným z vecného bremena Obcou 

Makov, Makov č. 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129 , na časť pozemku E-KN parcele č.  1447/2  -  

vodná plocha   o výmere 45 552  m2 vlastníka Obec Makov, IČO: 00314129, evidovaného na LV č.  

8991 v k.ú. Makov, Obce Makov , pre budúcich oprávnených z vecného bremena Ing. Kamila  

Balogu,  rodné priezvisko Balogu, trvale bytom: Borová 3204/30, 010 07 Žilina,  dátum narodenia:   

16.10.1987 a manželku Ing. Máriu Balogovú, rodné priezvisko Bernátovú, trvale bytom: Borová  

3204/30, 010 07 Žilina, nar.: 11.12.1986 pre právo výstavby, uloženia a následnej prevádzky  

Stavieb: SO 02 vodovodná prípojka 

              SO 03 kanalizačná prípojka 

              SO 04 dažďová kanalizácia 

              SO 05 elektrická prípojka  

 

v rámci stavby: 

Prístavba a prestavba rekreačnej chaty so zmenou využitia na rodinný dom“ na parcele CKN 

6047, 6047/2, CKN 5899/2, CKN 9623 

 

a stavby : Príjazd k rodinnému domu na parcelách CKN 6051, CKN 6048/2,CKN 6049, CKN 

9620, CKN 9621/1,CKN 9621/2, CKN 5899/2, Most cez Kysucu v km 56,0 na parcele CKN 

5899/1 /EKN 1437/2/  
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za podmienok uvedených v Zmluve o budúcej  zmluve  o zriadení vecného bremena v bode B 2 

tohto uznesenia. 

 

B2.Uzatvorenie Zmluvy o budúcej  zmluve o zriadení vecného bremena medzi Obcou Makov, 

Makov č. 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129 zastúpenú starostom obce Ing. Stanislavom 

Gašparíkom ako povinným z vecného bremena a budúcimi oprávnenými z vecného bremena  

Ing. Kamilom Balogom,  rodné priezvisko Balogom, trvale bytom: Borová 3204/30, 010 07 Žilina,  

dátum narodenia:  16.10.1987 a manželkou Ing. Máriou Balogovou, rodné priezvisko Bernátovou, 

trvale bytom: Borová 3204/30, 010 07 Žilina, nar.: 11.12.1986 za nasledovných podmienok 

a obsahu: 

 

-Budúci povinný z vecného bremena, Obec Makov, Makov č. 60, 023 56  Makov prehlasuje, že je 

vlastníkom nehnuteľnosti zapísanej na Okresnom úrade v Čadci, katastrálnom odbore,  v katastri 

nehnuteľností pre k. ú. Makov, na LV č. 8991 a to E-KN parcele č.  1447/2  - vodná plocha   o 

výmere 45 552  m2. 

 

-Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena sa uzatvára vo veci získania územného 

rozhodnutia a stavebného povolenia podľa príslušných  ustanovení zákona č. 50/1976 Zb. o 

územnom plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný zákon) v znení neskorších predpisov a 

zabezpečenia vecného bremena, týkajúceho sa stavby 

Názov stavby: Prístavba a prestavba rekreačnej chaty so zmenou využitia na rodinný dom“ 

na parcele CKN 6047, 6047/2, CKN 5899/2, CKN 9623 s nasledovnými stavebnými objektmi: 

SO 01 Hlavný objekt rodinného domu 

SO 02 vodovodná prípojka 

SO 03 kanalizačná prípojka 

SO 04 Dažďová kanalizácia 

SO 05 Elektrická prípojka  

 

a pre stavbu Príjazd k rodinnému domu na parcelách CKN 6051, CKN 6048/2,CKN 6049, 

CKN 9620, CKN 9621/1,CKN 9621/2, CKN 5899/2, Most cez Kysucu v km 56,0 na parcele 

CKN 5899/1 /EKN 1437/2/. 

 

-  Zmluvné strany sa dohodli, že uzatvoria túto zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného     

bremena v súlade s ustanovením § 50a Obč. zákonníka a ustanoveniami § 151n až 151p Obč.  

zákonníka, a že obidve strany sa zaväzujú v budúcnosti uzatvoriť riadnu zmluvu o zriadení vecného  

bremena, ktorou budúci povinný z vecného bremena zriadi v prospech budúcich oprávnených z  

vecného bremena vecné bremeno, ktorému bude zodpovedať právo výstavby, uloženia a následnej  

prevádzky stavieb: SO 02 vodovodná prípojka 

                               SO 03 kanalizačná prípojka 

                               SO 04 dažďová kanalizácia 

                               SO 05 elektrická prípojka  

v rámci stavby: 

Prístavba a prestavba rekreačnej chaty so zmenou využitia na rodinný dom“ na parcele CKN 6047, 

6047/2, CKN 5899/2, CKN 9623 

a 

Stavby : Príjazd k rodinnému domu na parceliach CKN 6051, CKN 6048/2,CKN 6049, CKN 9620, 

CKN 9621/1,CKN 9621/2, CKN 5899/2, Most cez Kysucu v km 56,0 na parcele CKN 5899/1 

/EKN 1437/2/  

 

na časti E-KN parcele č.  1447/2  - vodná plocha   o výmere 45 552  m2 /identická do parcele CKN 

5899/1/vlastníka Obec Makov, Makov č. 60, 02356  Makov, IČO 00314129. 
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-Pre účely vydania územného rozhodnutia a stavebného povolenia na realizáciu stavieb: 

Prístavba a prestavba rekreačnej chaty so zmenou využitia na rodinný dom“ na parcele CKN 6047, 

6047/2, CKN 5899/2, CKN 9623 a Stavby : Príjazd k rodinnému domu na parcelách CKN 6051, 

CKN 6048/2,CKN 6049, CKN 9620, CKN 9621/1,CKN 9621/2, CKN 5899/2, Most cez Kysucu 

v km 56,0 na parcele CKN 5899/1 /EKN 1437/2/  

Obec Makov dáva výslovný súhlas k tomu, aby táto zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena bola právnym podkladom pre budúceho oprávneného z vecného bremena a zároveň 

investora a stavebníka vyššie uvedených stavieb na preukázanie svojho práva oprávňujúceho zriadiť 

na pozemku požadované stavby a právnym podkladom pre stavebný úrad pre účely vydania 

príslušného územného rozhodnutia, resp. stavebného povolenia.  

 

Riadne vecné bremeno bude zriadené v rozsahu 1 m od vonkajšieho obrysu porealizačného 

skutočného vyhotovenia stavebných objektov SO 02 vodovodná prípojka, SO 03 kanalizačná 

prípojka, SO 04 Dažďová kanalizácia, SO 05 Elektrická prípojka v rámci stavby Prístavba 

a prestavba rekreačnej chaty so zmenou využitia na rodinný dom“ na parcele CKN 6047, 6047/2, 

CKN 5899/2, CKN 9623 

 

a v rámci stavby: 

 

Príjazd k rodinnému domu na parcelách CKN 6051, CKN 6048/2,CKN 6049, CKN 9620, CKN 

9621/1,CKN 9621/2, CKN 5899/2, Most cez Kysucu v km 56,0 na parcele CKN 5899/1 /EKN 

1437/2/  

 

-Riadne vecné bremeno bude zriadené In rem. 

 

-Odplata za zriadenie vecného bremena bude vo výške 4 E/1 m2 zriadeného vecného bremena, resp. 

v zmysle znaleckého posudku vypracovaného na náklady budúceho oprávneného z vecného 

bremena. Náklady na geometrický plán na zriadenie vecného bremena ako i odvkladovanie riadnej 

zmluvy o zriadení vecného bremena bude znášať budúci  oprávnený z vecného bremena. 

 

-Riadna zmluva o zriadení vecného bremena bude uzatvorená najneskôr do 2 mesiacov od 

skutočnej realizácie vyššie uvedených stavieb, najneskôr však do troch mesiacov od kolaudácie 

vyššie uvedených stavieb. 

 

-  Účastníci zmluvy berú na vedomie tú skutočnosť, že oprávnení nadobudnú právo zodpovedajúce 

vecnému bremenu až na základe riadnej zmluvy o zriadení vecného bremena a rozhodnutia  

 

Okresného úradu v Čadci, katastrálneho odboru , o povolení vkladu vecného bremena do katastra  

nehnuteľností.  

 

-  Návrh na povolenie vkladu do katastra nehnuteľností podajú budúci oprávnení z vecného 

   bremena na vlastné náklady za podmienok, ktoré budú stanovené v zmluve o zriadení vecného  

   bremena.  

 

3.Poverenie starostu obce 

 

  -Na uzavretie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena  v zmysle  bodu 2 tohto  

   uznesenia. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 70/2023 bolo prijaté. 

 

 

20.   RÔZNE 

 

20/A  Vyjadrenie názoru k VZN o miestnom poplatku za rozvoj 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová predložila poslancom OZ vyjadrenie  názoru – nesúhlasu Ing. 

Ľubomíra Bobeka so zavedeným poplatkom za rozvoj obce v súvislosti so stavebným povolením. 

Čiastočne rozumie zámeru obecného zastupiteľstva, ale výsledkom VZN je, že postihuje negatívne 

aj občanov Makova. Podľa diskusie z decembrového rokovania OZ bolo v roku 2022 vydaných 34 

stavebných povolení, z toho iba jednému Makovanovi. Z uvedeného vyplýva, že nie je ochota 

mladých Makovanov postaviť si v našej obci svoj rodinný dom a založiť si tu rodinu. Ing. Ľ. Bobek 

taktiež upriamuje pozornosť na roky 2011-2012, kedy za splnenia podmienok bola poskytnutá 

dotácia vo výške 5 000 € na výstavbu inžinierskych sietí na Kopaniciach.  Vyjadrenie názoru žiada 

zobrať ako vec na zamyslenie. 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 20/A: 

p. Ladislav Kubačka, poslanec OZ – keby sa Ing. Ľ. Bobek opýtal jeho, vedel by mu to vysvetliť. 

Bolo by ideálne pre Makovanov dať menší poplatok alebo žiadny, ale v zmysle zákona to nejde. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – je rád, že za tento poplatok zabojovali. Môžeme debatovať 

o výške poplatku za m2, nedá sa však odčleniť domácich stavebníkov a cudzích stavebníkov. 

Môžeme našim občanom  poplatok kompenzovať napr. vyšším príspevkom pri narodení dieťaťa. 

Čo sa týka poplatkov a daní, sme na tom už dosť vysoko, toto je nový poplatok, nebol by rád ho 

zrušiť. 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – vyjadrenie Ing. Ľubomíra Bobeka vníma pozitívne, je to 

postoj občana, ktorého asi ako prvého zasiahol tento poplatok. Je lepšie sa takto vyjadriť, ako viesť 

niekde krčmové debaty. Návrh VZN je vždy verejne zverejnený na pripomienkovanie  minimálne 

15 dní pred schvaľovaním. Toto VZN sa môže upravovať a preschváliť  vždy iba k 1. januáru. 

Treba si uvedomiť aj to, že vďaka tomuto poplatku za rozvoj  je v rozpočte príjem 25 000 €. Stojí si 

za tým, že tento príjem do rozpočtu obce je lepší, ako zvyšovať dane z nehnuteľností všetkým 

občanom. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – Ing. Ľubomír Bobek porovnáva aj podmienky 

stavby na Kopaniciach v rokoch 2011-2012, kedy obec poskytovala stavebníkom 5 000 € na 

inžinierske siete. 
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(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – nemá sa porovnávať, ide o úplne inú výstavbu, výstavbu  

                                        v centre, vtedy sme chceli dostať ľudí do osád) 

 

Mgr. Stanislav Olšovský, poslanec OZ – treba ľudí počúvať, možno sa to potom môže prehodnotiť. 

 

p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – konštatuje, že je viac cudzích ľudí, ktorí v obci stavajú 

nehnuteľnosti, s tým súvisí vyšší tlak na infraštruktúru. Radšej poplatok našim občanom nejako 

kompenzovať, napr. poplatkom pri narodení, ako spomínal starosta obce. 

 

Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – je dobre, že mladý človek sa vyjadruje k práci 

samosprávy a dokáže sa pod to podpísať. Takisto sa treba ale opýtať, z čoho sa mu tam bude robiť 

technická infraštruktúra. Bude sa mu tam budovať cesta  nie za 1 000 €, ktoré zaplatil, ale možno 

bude treba  5 000 €. Vidí to takto, že sa bude Makovčanom pomáhať týmto spôsobom. Všetko sú to 

nákladné veci. S poplatkom sa treba zmieriť. 

Myslí si, že keď sa urobí nejaká štatistika za rok, uvidíme možno to, že tu budú postavené 3 rodinné 

domy a 30 rekreačných chát. 

 

Po prerokovaní  obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a  v e d o m i e 

 

podnet Ing. Ľubomíra Bobeka k prijatiu VZN Obce Makov o miestnom poplatku  za rozvoj. 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 71/2023 bolo prijaté. 

 

 

20/B  INFORMATÍVNA SPRÁVA KOMISIE PRE ZDRAVOTNÚ A SOCIÁLNU OBLASŤ 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ ako predsedníčka komisie pre zdravotnú 

a sociálnu oblasť predložila poslancom OZ správu zo zasadnutia komisie. 

Trápia ich tri veci, a to útulok pre bezdomovcov, neprispôsobiví občania a osamelí občania žijúci 

v osadách. 
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Vieme, že útulok nefunguje podľa platného VZN. Žijú v ňom obyvatelia, ktorí majú problém 

s alkoholom, priestory útulku vonku i vo vnútri zďaleka nevyzerajú, že by tam prebiehal rozvoj 

pracovných zručností, ani upratovanie. Okrem toho sa tam zdržiavajú ľudia, ktorí tam nebývajú, 

okolo útulku je neporiadok. 

Ďalší problém, ktorý tu treba riešiť sú neprispôsobiví občania, ktorí sa zdržiavajú v centre obce. 

Požívaním alkoholu pohoršujú aj verejnosť svojim správaním a konaním. 

Tretím problémom sú osamelí obyvatelia obce. Po konzultácii so sociálnou pracovníčkou vieme, že 

títo ľudia pomoc nechcú. Myslí si však, že odmietnutie pomoci neznamená, že pomoc nepotrebujú, 

rovnako to nie je dôvodom na to, aby sa obec o nich prestala zaujímať.  

Riešenie takýchto situácií a problémov má na starosti sociálna pracovníčka obce. Momentálne má 

obec jednu pracovníčku, ktorá pracuje na 80 % v CSS na 20% v obci. Nemôžeme od nej žiadať, aby 

zvládla vyriešiť všetky tieto problémy v obci a zároveň sa naplno venovala práci v CSS. 

Preto v rámci komisie navrhujú, aby bol sociálny pracovník so 100% úväzkom len pre obec alebo 

pomocný pracovník s čiastočným úväzkom, ktorý by sociálnej pracovníčke pomáhal v rámci 

svojich kompetencií. Do pracovnej náplne takéhoto pomocného pracovníka by mohol byť zaradený 

aj rozvoz obedov, vianočných balíčkov, odvoz obyvateľov, ktorí sa nemajú ako dostať k lekárovi 

a iné. 

 

Interpelácie poslancov OZ a starostu obce k bodu programu č. 20/B: 

p. Ladislav Kubačka, poslanec OZ – chýba mu vyjadrenie, akým spôsobom budeme financovať 

100%-ný úväzok sociálneho pracovníka. Rozmýšľame, či vôbec budeme svietiť, nevie si predstaviť 

vôbec sa zaoberať týmito neprispôsobivými občanmi. Ako to chce zabezpečiť, kto by bol vôbec 

ochotný to robiť? Nikdy nevieme, ako títo ľudia zareagujú, či nebudú mať pri sebe nôž. 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – nejaké riešenie sa musí nájsť, veď ako to riešia vo veľkých  

                                       obciach a mestách, my ich tu máme iba 6 takýchto občanov.) 

 

Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – zaoberá sa tým zamestnať sociálneho pracovníka na 100 %, 

možno sa nájde program, cez ktorý by sa dal takýto pracovník zamestnať, napr. cez ÚPSVaR. 

Neprispôsobiví občania sú veľkým problém, pokiaľ sa ale starajú iba o seba, nie je na nich páka, nie 

je veľa metód, ako s nimi urobiť poriadok. Skôr treba prevenciou vychovávať mladých, aby do 

takéhoto stavu vôbec nespadli.  

Momentálne poriešili jednu občianku, v spolupráci s Políciou, záchrankou, mestom, kde má trvalý 

pobyt, s jej rodinou, psychiatrom atď. Preliečia ju, ale o chvíľu tu bude možno opäť. Je to náročné. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – máme prijaté VZN o požívaní alkoholu na 

verejnom priestranstve, treba týchto ľudí aspoň  upozorňovať. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – keď sa človek rozhodne takto žiť, je to jeho slobodná vôľa,  

                                         najviac spraví prevencia.) 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – každá doba má takýchto ľudí, spôsob nebude  

                                    jednoduchý, ale musíme to riešiť) 

 

Ak komisia má plniť účel, musia spolupracovať so sociálnou pracovníčkou. Ona má toho ale 

strašne veľa, pre obec robí na 20 %. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – áno, treba hľadať spôsoby riešenia) 

 

Ing. Daniel Brezina, PhD., poslanec OZ – robil sa prieskum v iných obciach, ako to riešia tam, či 

majú sociálne pracovníčky na 100% ný úväzok? 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – nie) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – konštatuje, že sme na obecnom úrade so zamestnancami  

                                        podvýživení, aj toto je horúca téma) 
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Po prerokovaní  obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a  v e d o m i e 

 

návrh komisie pre zdravotnú a sociálnu oblasť, predložený Mgr. Katarínou Ježíkovou Lučanovou, 

aby sociálny pracovník mal 100%-ný úväzok len pre obec , resp. prijať pomocného terénneho 

pracovníka s čiastočným úväzkom. 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ladislav Kubačka,  

                                               Ing. Marián Masnica, Mgr. Stanislav Olšovský,  

                                               Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 
 

Proti   :                                   nikto 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :       nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 72/2023 bolo prijaté. 

 

 

21.  DISKUSIA 

 

p. Ladislav Kubačka, poslanec OZ – ako je to s pokračovaním ŠK Javorník? Niektorí občania ich 

napádajú, že futbalistom nechceme dať peniaze, hoci na ŠK Javorník nejdú malé finančné 

prostriedky. 

(p. Jozef Pavlík – máme tu komisiu pre šport, nevie, koľko chcú dať ŠK Javorníku. Starosta je  

                            garant peňazí, pred voľbami zháňal starosta opozíciu voči ŠK Javorník. Keď bol  

                            starostom Martin Pavlík, vtedy bol manažérom klubu a zháňal peniaze, aby šport  

                            fungoval, teraz nevie, ako to bude fungovať. Osobne prácu robil nezištne,  

                            kvalitne, obec nezaťažoval) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – keď si robil volebný program, zameriaval sa hlavne na  

                            územný plán obce, cesty atď. V rámci športu sa tejto otázke venoval iba okrajovo.  

                            Športovcom rešpektuje a nakoľko chcel byť starostom všetkých občanov, oslovil  

                            aj predsedu klubu. Pýtal sa ho, aká je nálada v klube, pýtal sa aj športovcov.  

                             Niektorí vidia veci inak a je rád, že majú športovú komisiu. Veľa sa rozprával  

                             o futbale aj s Ing. Mariánom Masnicom a Petrom Kubincom. Vidí, že Jozef  

                             Pavlík to prezentuje ako to on vie, ale verí, že nájde zhodu aj so športovcami. 

 

Mgr. Stanislav Olšovský, poslanec OZ – máme vysúťaženú dopravu pre ŠK Javorník Makov? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – začnú na tom pracovať) 
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p. Jozef Pavlík, poslanec OZ – starosta je už vo funkcii, chce sa opýtať, či podniká popri 

starostovaní? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – nemá povinnosť odpovedať, pred voľbami písal, že keď 

                                         bude starostom, nebude podnikať, samozrejme, že nepodniká. Odpovie  

                                         mu písomne.) 

 

Veľa ľudí sa sťažuje, že idú na poštu a starosta tam nie je, akú má pracovnú dobu? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – človek je niekedy v práci, hoci tam vždy nesedí. Tento  

                                        týždeň v kancelárii napríklad trikrát nebol, pretože mali v rámci ZMOSu  

                                       štrajk, raz mali zasadnutie ZMOKu, raz zasadnutie OCR. Zväčša chodí na  

                                       úrad o 7.45 hod, často je tam už od 7 hod, podľa potreby.) 

 

Ako ráno usmerňuje zamestnancov pre prácu? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – majú svoj systém, dohodnú sa dopredu, vopred sa  

                                                                   rozprávajú, čo treba robiť, mávajú pracovné porady.) 

 

Vraj chodia neskoro výplaty, vraj nepodpisuje potrebné papiere, nepodpisuje načas faktúry. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – priznáva, že jedenkrát išla výplata v posledný možný deň,  

                                            bol nový, učil sa robiť v systéme, stalo sa to iba raz) 

 

V zariadení pre seniorov zobral starosta osobné príplatky zamestnancom, nevie, či aj zamestnancom 

obecného úradu. Sú to pre ľudí veľké peniaze, napr. p. Cigáňovej zobral 50 €. Je to neskutočný úder 

pod pás, keď je obdobie, že je všetko drahé. Žiada prehodnotiť osobný príplatok zamestnancov 

v CSS. 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – starosta od 1. januára  určoval platy, ktoré musel zo  

                                     zákona. Preto, že nemal starosta schválený rozpočet a musel dať od nového  

                                     roka zamestnancom zvýšenie miezd o 7 % a platy zamestnancov boli  

                                     zdvihnuté 3 týždne pred voľbami, musel pristúpiť   k tomuto kroku.) 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – bývalé vedenie sa môže hanbiť, že až po 8 rokoch si  

                                     spomenuli, že majú zamestnancov) 

 

p. Altofová v zariadení povedala, že cez Vianoce tam nikto nebol, ani starosta, ani zástupca 

starostu. Nenašli si čas, je to smutné. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – prišiel do úradu v novembri, mali tri týždne na  

                                        vypracovanie materiálov na zastupiteľstvo, bolo to veľa nových vecí,  

                                        ktorým sa musel venovať. V zariadení pre seniorov bol, zaujíma sa o nich,  

                                        robí to však postupne. Zo strany zamestnancov mu bolo povedané, že tam  

                                        predtým chodili iba pre sebaprezentáciu. Bol na VÚC, informoval sa  

                                       o všetkom, aj o tejto návšteve počas Štedrého dňa, oznámili mu, že to je  

                                       neetické vyrušovať starkých počas Vianoc.) 

 

Koľko zamestnancov podpísalo stabilizačný príspevok? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – nevie presné číslo, podpísali však väčšina) 

 

 

Aká je pracovná doba zástupcu starostu obce? 

(Ing. Marián Masnica, zástupca starostu obce – má 30% úväzok, na úrade je každý deň v čase od 7  

                                    hod do 10 hod) 

 

Navrhuje hlasovať za uznesenie, že OZ žiada starostu obce, aby pouličné osvetlenie bolo vypnuté 

maximálne od 1 hod do 3 hod a osvetlenie na cintoríne nech je zapnuté minimálne do 20 hod. 
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(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – keď dal prvýkrát vypnúť osvetlenie, následne rozprával  

                                         s ľuďmi z jednotlivých častí obce, zbierali podnety. Tak ako verejné  

                                         osvetlenie svieti teraz, je po dohode. Podotýka, že toto opatrenie ušetrilo  

                                         cca 30 % spotreby na verejnom osvetlení. Máme 17 okruhov verejného  

                                        osvetlenia a nakoľko verejné osvetlenie  nebolo obnovené, je problém s  

                                        jeho reguláciou) 

 

Vie, že si dala v CCS výpoveď p. Stanislava Kubošná, ktorej takisto zobrali osobný príplatok. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – p. Kubošná bola osobne u neho v kancelárii, dlho sa  

                                       rozprávali. Má veľmi dobrú prácu, proste chce ísť do novej práce, nemá to  

                                       nič spoločné s inými vecami. Je to každého osobná vec. 

                                       Okrem iného sa bol na VÚC pýtať aj na personalistiku, v našom Centre  

                                       sociálnych služieb by sme mali mať o 4 zamestnancov menej.) 

 

Zachytil v médiách štrajk, kde rozprával, že musel použiť rezervný fond. 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – tesne pred tým sa rozprával so starostami a niektorí museli  

                                        siahnuť po rezervnom fonde, nás sa to samozrejme netýka.) 

(p. Elena Trebulová – pre roky 2022-2023 je výnimka a možno použiť na chod obce aj rezervný  

                                   fond) 

 

Mgr. Mária Bajcárová, poslankyňa OZ – kto upratuje Dom smútku? 

(Ing. Stanislav Gašparík, starosta obce – upratovanie je zabezpečené, bola však situácia, keď veľa  

                                        zamestnancov súčasne boli práceneschopní.) 

 

Ďakuje za zimnú údržbu. 

 

Pokiaľ ide o zdržiavanie sa starostu na úrade, má od ľudí opačné podnety ako p. Jozef Pavlík. 

Práveže hovoria, že starosta tam je, vždy ich vypočuje, je ústretový. 

                                        

Po prerokovaní  obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

Návrh uznesenia p. Jozefa Pavlíka: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

ž i a d a  

 

starostu obce, Ing. Stanislava Gašparíka, aby pouličné osvetlenie bolo vypnuté maximálne od 1 hod 

do 3 hod a osvetlenie na cintoríne nech je zapnuté minimálne do 20 hod. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Jozef Pavlík 
 

Proti   :                                   Mgr. Mária Bajcárová, Ing. Daniel Brezina, PhD., 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Mgr. Stanislav Olšovský, 

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Ladislav Kubačka,  Ing. Marián Masnica, 

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

Ďalší návrh uznesenia p. Jozefa Pavlíka: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

ž i a d a  

 

starostu obce, Ing. Stanislava Gašparíka, prehodnotiť osobné príplatky zamestnancov v Centre 

sociálnych služieb Makov. 

 
 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 
 

Za       :                                   Jozef Pavlík 
 

Proti   :                                   Ing. Daniel Brezina, PhD.,  Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, 

                                               Mgr. Marta Sláviková 
 

Zdržal (a) sa hlasovania :      Mgr. Mária Bajcárová, Ladislav Kubačka,  Ing. Marián Masnica, 

                                              Mgr. Stanislav Olšovský 

 

Návrh uznesenia nebol  schválený – uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

22. NÁVRH NA UZNESENIE                                                                                

 

V zmysle § 12 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 24. 04. 2019,  predložil 

a prečítal k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia Ing. Marián Masnica, 

zástupca starostu obce. Uznesenia boli schválené pod číslom 42 – 72/2023.  

Za každým uznesením poslanci OZ hlasovali, hlasovanie tvorí súčasť zápisnice. 
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23.  ZÁVER 
 

Na základe Štatútu Obce Makov obecné zastupiteľstvo konštatuje, že sú prítomní ôsmi poslanci OZ 

(podľa prezenčnej listiny pri ukončení zasadnutia OZ). 

Starosta  obce, Ing. Stanislav Gašparík, poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Makove ukončil o 18.00 hod.                           

 

 

 

                                                                                                ............................................. 

                                                                                                 Ing. Stanislav Gašparík 

                                                                                                        starosta  obce 

                

                                                                                          

Overovatelia: 

Mgr. Stanislav Olšovský, poslanec OZ                                          ...................................................   

 

Jozef Pavlík,  poslanec OZ                                                            ................................................... 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Iveta Chromíková 

 

 


